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Tak máme za humny léto. Pěkné počasí nás táhne ven, na
zahrady a častěji se pohybujeme kolem svého domu. Tím
pádem se chtě nechtě více potkáváme s lidmi, kteří žijí v našem
okolí. Jen těžko se jim můžeme vyhnout. Kdo to jsou vlastně
sousedi? Lidé, které si v zásadě nevybíráme a kteří jsou nám
většinou náhodně souzeni. Mohou být mladí či staří, stejných
či odlišných zájmů. V každém případě je musíme nějakým způ-
sobem zanést do svého života.

Sousedské vztahy jsou v životě lidském velmi důležitou
a citlivou stránkou. Sousedé nás mohou obtěžovat hlučnými
nočními zábavami, sekáním trávy při nedělní siestě, neustále
štěkajícím psem, sousedovic děti k nám házejí míče, vadí nám
páchnoucí hnojiště, nasázené stromy u plotu a jejich přesahují-
cí větve, pálení odpadků, na zahradu nám padají shnilá jablka.
Jistě byste můj výčet rozšířili. Soužití se sousedy je vždy do
určité míry omezující. Nakonec na to myslí i zákony. Od 1. led-
na 2014 jsou sousedská práva samostatně upravena v desítkách
paragrafů v novém občanském zákoníku. Než však přijde ke
slovu zákon, měla by nastoupit tolerance a vzájemná ochota se
dohodnout. Nikoho nemůže těšit žít vedle lidí, s kterými si ani
nevymění pozdrav. 

Sousedské vztahy musíme budovat, hýčkat a upevňovat.
Začít je potřeba u sebe, zamyslet se nad tím, zda to, co dělám,
by se mi líbilo, pokud by to dělal i můj soused. Nakonec větši-
na sporů je banálních a směšných, čehož si všiml i zpívající
právník pan Ivo Jahelka: „Soudili se, soudili se dva sousedi
o hranice, o hranice, starou slívu, o kus meze, o smrad z chlí-
vu…“ Ohleduplnost a vstřícnost však musí projevovat obě stra-
ny, jinak to je slepá ulička.

Teď si možná pomyslíte, že mít dobrého souseda, se kterým
se domluvíte, se kterým lze strávit příjemné odpoledne u kávy
a který je připraven vám kdykoliv pomoci, je v současné době
jako hledat jehlu v kupce sena. A vězte, že já vedle takových
sousedů žiji již 30 let! Neznamená to, že se ve všem shodne-
me, ale určitě se dohodneme. Vím, že v případě potřeby mohu
vždy zazvonit a dočkám se pomoci či rady. Takové sousedy
bych přála vám všem. Věřte, je-li oboustranná vůle, jde to.

A jelikož můj soused slaví v těchto dnech významné životní
jubileum, přeji mu hodně zdraví a radostí. Budu ráda, když jej
budu mít za souseda ještě mnoho let.

Hana Kudrnáčová

ÚVODNÍK SOUSEDSKÉ VZTAHY

Očkování psů
se uskuteční dne 17. 6. 2014  

Každý chovatel je povinen, podle § 4 odst. 1 písm. f) zákona
166/1999 Sb., ve znění pozdějších předpisů zajistit, aby byli psi ve
stáří od 3 do 6 měsíců platně očkováni proti vzteklině. Vzhledem ke
změně veterinárního zákona není již povinností chovatele, aby pes
byl očkován každý rok. V současné době je interval mezi očková-
ním stanoven dobou účinnosti předchozí vakcíny. Chovatel je povi-
nen uchovávat doklad o očkování po dobu platnosti použité očko-
vací látky. 

K hromadnému očkování je nutno psa předvést osobou, která je
schopna zvíře zvládnout. Pes musí být opatřen náhubkem a vodít-
kem.

Všedobrovice u odbočky do ul. Vrbová 14:00  -  14:10
Štiřín u aut. zastávky 14:15  -  14:20
Struhařov u rybníka 14:25  -  14:30
Olešovice u Stav. závodů 14:35  -  14:40
Nová Hospoda u hřiště 14:45  -  15:00
Kamenice u býv. masny 15:10  -  15:20
Skuheř u rybníka 15:25  -  15:30
Těptín u restaurace 15:40  -  15:55
Valnovka u aut. zastávky 16:05  -  16:15
Ládví  u býv. obchodu 16:20  -  16:30
Ládeves 16:35  -  16:45

Očkování provádí MVDr. Kohout a p. Vojáček. 

Poplatek za očkování za jednoho psa je 100,-Kč.
Očkovací průkaz s sebou.

Dále je možno domluvit s p. Vojáčkem očkování králíků proti
myxomatóze  na telefonu  607 989 071.

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE
Mají v roce 2014 Vaši blízcí významné životní
jubileum? Narodilo se Vám miminko a přejete
si zúčastnit se vítání nových občánků na pod-
zim tohoto roku? Nezapomeňte nám to včas
nahlásit na OÚ Kamenice. Můžete se osobně
zastavit na úřadu, zaslat text či přihlášku poš-
tou nebo poslat elektronicky na adresu:
podatelna@obeckamenice.cz

Osadní výbor
Všedobrovice
a Štiřín děkuje

členům technické čety OÚ Kamenice za příkladnou
péči o zeleň v našich osadách. Díky nové technice, kte-
rou zakoupil OÚ, máme konečně po mnoha letech čisto
ve Štiříně na autobusové zastávce. Sekání trávy je opro-
ti minulosti jistě snadnější a rychlejší. Technika samotná
však nestačí. Ten, kdo ji obsluhuje, musí vidět, co a kde
je třeba udělat. A právě za to děkujeme. 
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Rada obce Kamenice schválila:
■ výsledek výběrového řízení na akci „Opravy výtluků a jiných

poruch asfaltových vozovek“. Jako vítězná firma byla vybrána
společnost Street, s.r.o. 

Rada vzala na vědomí:
■ termín jednání zastupitelstva dne 18. 6. 2014;
■ oslavy 110. výročí založení SDH Těptín dne 14. 6. 2014; Kame-

nické olympijské hry dne 21. 6. 2014;
■ noční úmyslné zapálení devíti vzrostlých tújí v Olešovicích;

Rada schválila:
■ prodloužení funkčního období, v souladu se školským zákonem

č. 561/2004 Sb., Mgr. Pavlíně Tolarové, na pozici ředitelky přís-
pěvkové organizace obce Kamenice „Základní školy Kameni-
ce“, se sídlem Ringhofferova 57, 251 68 Kamenice, IČO: 43 755
089 na dobu určitou do 31. 7. 2020, tj. o 6 let. Radní přejí paní
ředitelce mnoho úspěchů.

■ žádost R. K. o byt v Truhlářské 855. Žadatelce byl přidělen byt
č. 15 a nájemní smlouva bude uzavřena na dobu určitou od 1. 6.
2014 do 31. 10. 2014.

■ udělila výjimku z OZV obce Kamenice č. 2/2010 v sobotu 14.
6. 2014 u příležitosti oslav 110. výročí založení SDH v Těptí-
ně. Na tento den je plánována večerní zábava pod širým nebem
od 18:00 do 24:00 hodin. 

■ smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene mezi
Obcí Kamenice a ČEZ Distribuce, a.s., č. sml. IV-12-6016490 -
Kamenice, Skuheř, Kostelecká – kNN – č. p. 774/11. Věcné bře-
meno se zřizuje k pozemku KN 863 v k. ú. Těptín, ve vlastnic-
tví Obce Kamenice. ČEZ Distribuce, a.s. prohlašuje, že je inves-
torem stavby nového kabelového vedení NN, nové pojistkové
skříně a podvrtu pod komunikací. Předpokládaný rozsah ome-
zení nemovitosti věcným břemenem činí 36 m. 

■ uzavření nájemní smlouvy mezi Obcí Kamenice a V. P., Kameni-
ce na pronájem (pacht) vodní plochy parc.č. 587/1 v k. ú. Ládví

– Olešovice; vodní plochy parc. č. 517/12 v k. ú. Ládví - Valnov-
ka a vodní plochy parc. č. 42 v k. ú. Ládví – Ládví. Radní poža-
dují na nájemci bezplatnou údržbu okolní zeleně a odstranění
náletových dřevin. Smlouva bude uzavřena na dobu určitou tří let. 

■ souhlasila s kácením stromů vedle autobusové zastávky ve Vše-
dobrovicích. Stav dřevin je posouzen a kácení je doporučeno
odborným znalcem J. Hamerníkem, Přibyslav.

■ žádost J. D. a souhlasila s výstavbou rodinného domu včetně
napojení na místní komunikaci na pozemku parc.č. 78/70 v k. ú.
Těptín dle přiložené dokumentace. 

■ žádost J. D. a souhlasila s výstavbou rodinného domu včetně
napojení na obecní komunikaci na pozemku parc.č. 78/34 v k. ú.
Těptín dle přiložené dokumentace. Radní zároveň upozorňují,
že na sousedním pozemku ve vlastnictví stavebníka nebude
povolena výstavba dalšího rodinného domu z důvodu nedosta-
tečné výměry pozemku. 

■ příspěvek na nákup hasičských uniforem pro jednotku SDH
Těptín.

■ zaplacení nákladů za sanitku, která bude zajišťovat zdravotní
dohled na cyklistickém závodu „Van Gillern Cup 2014“ v září
2014. 

■ souhlasila s výsadbou zeleně, živého plotu na dětském hřišti na
Ládví.

Rada neschválila:
■ žádost T. P., Kamenice o prominutí nebo snížení připojovacího

poplatku za napojení na obecní kanalizaci.
■ žádost T. H. o dělení pozemků 244/10 a 244/40 v k.ú. Štiřín

o výměře 2 085 m2 na tři části. 

Z jednání rady obce Kamenice dne 16. dubna 2014

Z jednání rady obce Kamenice dne 28. dubna 2014

Z jednání rady obce Kamenice dne 12. května 2014
Rada vzala na vědomí:
■ akceptaci žádostí na „Povodňové škody I“ a „Povodňové škody

II“, na zateplení Kulturního domu a budovy obecního úřadu. 
■ informaci starosty o přípravě voleb do Evropského parlamentu

ve dnech 23. 5. a 24. 5. 2014.
■ cvičný poplach JSDH Kamenice – Těptín. Simulace požáru pro-

běhla v budově obecního úřadu a lékařů dne 6. 5. 2014.
■ informaci o záboru části pozemku parc. č. 291/5 v k. ú. Štiřín

v majetku společnosti IMOS Invest, s.r.o. v rámci akce “Kame-
nice – chodník ul. Jednosměrná“. 

■ svolání jednání k projektové dokumentaci přístavby ZŠ Kameni-
ce – čtvrtek 22. 5. 2014 od 15.00 hodin.

Rada schválila:
■ uzavření příkazní smlouvy mezi příkazcem Obcí Kamenice

a příkazníkem společností JSP Consult, s.r.o., Praha 5 na zajiště-
ní a realizaci zadavatelských činností vyplývajících ze zákona č.
137/2006 Sb., v platném znění pro zadání veřejné zakázky
„Rekonstrukce kanalizace na sídlišti po povodních v Kamenici“. 

■ doplněk k právnímu systému CODEXIS modul Liberis Codexis
Silver. Jde o doplnění zákonů komentáři k jednotlivým paragra-
fům zákonů.

■ smlouvu o zřízení věcného břemene- služebnosti mezi Obcí Kame-
nice a ČEZ Distribuce, a.s., č. sml. IV-12-6013577/003 – Ládví –
kNN – p.č. 242/1,10 H2A6 – vklad do katastru nemovitostí.

Předmětem smlouvy je zřízení a vymezení věcného břemene –
osobní služebnosti – zřízení umístění a provozování zařízení distri-
buční soustavy. Věcné břemeno se zřizuje k pozemku KN 724/1
v kat. území Ládví, ve vlastnictví Obce Kamenice. 
■ uzavření nájemní smlouvy s organizací Junák - svaz skautů

a skautek ČR, středisko Kamenice, IČ 61664685, za účelem zří-
zení stavby „Klubovna Junák“ dle projektové dokumentace na
pozemku parc. č. 653/8 v k. ú. Těptín, vzniklého oddělením od
pozemku parc. č. 653/1 v k. ú. Těptín na základě geometrického
plánu č. 1541-8019/2014, a to na dobu pětadvaceti let. 

■ nabídku Ing. Josefa Součka, Neveklov na inventarizaci a prová-
děcí projekt aleje ke hrobce.

■ záměr s pískovými cestičkami přes zelenou plochu v centru obce
(před KD a OÚ) a osazení městským mobiliářem – odpadkové
koše a lavičky.

Rada neschválila:
■ žádost J. K., Modletice o pronájem obecního bytu v Truhlářské 855.

Rada doporučuje zastupitelům schválit:
■ uzavření budoucí kupní smlouvy mezi budoucím kupujícím Obcí

Kamenice a budoucím prodávajícím IMOS Invest, s.r.o., IČ
42340250, se sídlem Tečovice 349, Tečovice, PSČ 763 01 za
cenu……. ,- Kč/m2 v rámci akce “Kamenice – chodník ul. Jed-
nosměrná“.
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Zlodějem snadno a rychle
Chtěla bych se s vámi podělit o zážitek, jehož pachuti se asi jinak

nezbavím. 
Rozhodla jsem se doma používat na zálivku dešťovou vodu. Odřízla
jsem proto konce měděných okapových svodů, které vedly vodu do
vsakovací jámy, a nahradila je plastovými trubkami, z nichž voda
běží buď do sudu, nebo přímo na plochu v zahrádce. Protože jsem
zvyklá třídit odpad, uříznuté díly jsem ve středu 14. 5. nesla do výku-
pu surovin u skládky. Před křižovatkou k Těptínu u mne náhle zabrz-
dilo světlé neoznačené auto, vyběhli z něj tři muži a zahradili mi ces-
tu. Dva byli v civilu, podle třetího, který měl na černé kombinéze
nápis kriminální technik, jsem usoudila, že mají něco společného
s policií. „Aleale, tak nám ukážete občanku,“ spustil bez úvodu patr-
ně vedoucí. Vyhověla jsem. „Odkud to nesete a kam?“ Stručně jsem
sdělila fakta a navrhla, že by bylo nejjednodušší sjet těch několik set
metrů ke mně na Novou Hospodu a přesvědčit se, že kousky okapu
pasují ke zbytku, který zůstal na domě. „To tak, eště abysme vám
dělali taxíka,“ vyštěkl poněkud nelogicky tvrdý muž. „Co máte
v batohu?“ Vidouc, že slova selhávají, jsem nastavila prázdný batoh
k nahlédnutí. Po dalším zkoumání občanky přišla nová taktika. „To
máte ňáký upižlaný, né?“ ohodnotil muž moji práci s pilkou na žele-

zo. Uznala jsem, že to mohlo být rovnější. „Jak často do surovin cho-
díte? To jako myslíte, že vám to vemou, jo?“ Vydolovala jsem
z paměti, že jsem na skládce odevzdávala k likvidaci starou obra-
zovku. „ A okapy žádný?“ Zavrtění hlavou. Po dlouhé odmlce jsem
se odvážila zeptat muže v kombinéze, jestli na něco čekáme. Ochot-
ně odpověděl, že musejí stáhnout hlídku, protože oni tu mají jinou
práci. Po dalším čekání dorazily ve služebním autě dvě uniformova-
né policistky, kterým jsem byla předána. Byly milé a usměvavé, ale
stejně neoblomné k mojí opakované žádosti, aby se jely přesvědčit,
že odřezky pocházejí z mých okapů. Mají svůj postup. Vyfotily
odřezky ze všech stran, opsaly si můj OP a propustily mne s tím, že
pokud teď někdo ohlásí krádež okapu, moji adresu mají. Jestli to
myslely žertem, nevím, ale mně to legrační nepřišlo, tehdy ani teď.
Vím, že se měď krade (sama jsem před několika lety doma o okapy
přišla), vím, že k práci kriminalisty (?) asi patří podezírat a priori
každého, ale proč dělat věci složitě, když to jde jednoduše? A každý
není zvyklý na chování, jaké je ve společnosti, kde se kriminalisté
pohybují, zřejmě normální. 

Jen doufám, že někdo nepostrádáte okap!
Pavla Kosinová, Nová Hospoda

■ V době mezi 18.- 20. dubnem 2014 došlo k odcizení předních světlometů z vozid-
la, které bylo zaparkované na prostranství před Obecním úřadem Kamenice. 

■ V posledním období došlo také ke dvěma případům vloupání do sklepních pro-
stor bytových domů v ul. Sídliště I. a Sídliště II. První v době mezi 18. - 21. dub-
nem 2014 a druhé z 9. na 10. května 2014. V prvním případě se nic neztratilo,
ve druhém případě byla odcizena jízdní kola. 

■ Dne 29. dubna 2014 byl v OD Billa při krádeži alkoholu v hodnotě 299,- Kč při-
stižen muž s trvalým bydlištěm na MěÚ. Vzhledem k tomu, že se v případě
pachatele jednalo již o několikátou drobnou krádež v poslední době, navíc byl již
za obdobné jednání nedávno potrestán soudem, bylo mu téhož dne sděleno pode-
zření z krádeže a hned druhý den byl předveden před soudce, který jej vzápětí
poslal do výkonu trestu.  

■ Dne 4. května 2014 krátce po půlnoci došlo k dopravní nehodě na ulici Ringhof-
ferova, kdy řidič od vozidla utekl. V dopoledních hodinách majitel oznámil odci-
zení vozidla. Následným prověřováním ještě téhož dne bylo majiteli prokázáno,
že vozidlo řídil on, navíc pod vlivem alkoholu, přestože má v současné době plat-
ný zákaz řízení všech vozidel pro své dřívější porušování dopravních předpisů.
Teď se bude zodpovídat ze svého protiprávního jednání před soudem. 

■ Dne 6. května 2014 v odpoledních hodinách při silniční kontrole bylo u 29letého
řidiče zjištěno, že měl správním orgánem MěÚ v Říčanech zákázáno vozidlo řídit
z důvodu již dřívějšího porušování dopravních předpisů. Tentokrát se však už
nejednalo o přestupek, ale trestný čin. Bylo mu sděleno podezření z přečinu a
v současné době soud rozhoduje o výši trestu

■ Dne 15. května 2014 kolem 17 hodiny bylo při silniční kontrole v Těptíně u řidi-
če prokázáno 2,8 promile alkoholu v krvi. Následující den mu bylo sděleno pode-
zření z přečinu ohrožení pod vlivem návykové látky a v současné době se již spi-
sový materiál nachází u soudce, který bude rozhodovat o trestu. 

■ V posledním období došlo k pěti případům vloupání do rekreačních chat. Dva pří-
pady byly zaznamenány ve Skuhři. Pachatel v jednom případě odcizil pouze
kabely, v druhém případě televizor. Další dva případy byly zaznamenány v Těp-
tíně, kde pachatel u první chaty odcizil opět kabely a televizor a u druhé chatu
pouze prohledal. Poslední vloupání bylo ohlášeno v Ládevsi, kde se pachateli
zalíbila kůže z berana, přičemž na objektu způsobil podstatně vyšší škodu, než
jakou měl odcizený majetek. 

Připomínám telefonní čísla na obvodní oddělení Policie ČR na Nové Hospodě:
944 881 740 nebo mobilní telefon 725 961 501.

npor. Josef Schůt

Policie informuje Jak jsme byli 
v ZOO

Vybrali jsme si zrovna ten nejdeštivější víkend,
to ale nebránilo radostnému pobíhání po indonés-
ké džungli, pavilonu šelem či lemuřím ostrůvku.
Nejroztomilejší byl samozřejmě hroch. Anebo
žirafy, které se drbaly o pahýly stromů? Anebo
tučňáci máchající křídly a tvářící se, že umí létat,
akorát ale pod vodou? Vyluštěná šifra prozradila,
že vlk hřivnatý má dlouhé nohy proto, aby mohl
kráčet vysokou trávou a vyhlížet nad ní svou
kořist. A největší podívaná? Samozřejmě vystou-
pení lachtaní rodinky, která na povel válela sudy,
líbala cvičitele a mávala ploutví. Po vyproštění se
z dusného objetí obřích hadů nás déšť zahnal do
Noemovy archy, která nás naštěstí zachránila před
potopou a promočením. A pak už jen rychle spě-
chat na autobus, který nás zaveze do kamenických
lesů. Divoké prase jsme v ZOO totiž neviděli. 

za kamenické skauty Jakub
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Rok po povodních
Před rokem, v prvním červnovém víkendu r. 2013, prošla Kameni-

cí povodeň.
Došlo k přelití hrází na mnoha rybnících, včetně těch největších -

Struhařovského, Mlýnského a Hamerského. U některých menších
rybníků byly hráze poškozeny. Došlo k zatopení několika obytných
objektů, poničení propustků a můstků, poškození povrchů cest.

Ihned po povodni bylo nutno zasypat hlubokou rýhu v cestě vedou-
cí na hráz Mlýnského rybníka, kterou vyhloubila voda po přelití hrá-
ze. Bylo nutno opravit mostek přes Kostelecký potok, zasypat mnoho
trhlin na komunikacích v obci, prohloubit a zprůchodnit příkopy, zaji-
stit některé narušené stromy apod. Společnost Strojmetal, s.r.o. pro-
vedla urychleně opravu a zpevnění hráze Hamerského rybníka.

Všechny škody byly zdokumentovány ve Zprávě o povodni (zve-
řejněna na internetových stránkách obce), která byla zaslána na
vědomí Vodoprávnímu úřadu a správci vodního toku Kamenického
potoka - Lesům ČR.

Byl aktualizován povodňový plán obce, v kterém byl mj. upřesněn
postup a koordinace všech povodňových orgánů. Na podzim byla
provedena popovodňová prohlídka za účasti zástupců obce, majitelů
rybníků a správce vodního toku.

Ve zprávě o povodni a v protokolu z prohlídky byl zdokumentován
mj. nevyhovující technický stav rybníků, které jsou v majetku akci-
ové společnosti Líšno. Společnost začala urychleně jednat, byly
zpracovány studie na opravy hrází nejvíce postižených rybníků
a v průběhu zimy byly provedeny opravy hrází a přelivů. Na jaře
došlo také k zásadní opravě stavidla a opěrných zdí při výtoku Mlýn-
ského rybníka. Opravy byly provedeny citlivě, tak aby pokud možno
zůstal zachován původní historický ráz mostků a propustků. Při opra-
vě hrází se podařilo zachovat většinu vzrostlých stromů. 

Po povodních, které zasáhly celou republiku, byly vyhlášeny
Ministerstvem životního prostředí a Ministerstvem pro místní rozvoj
dotační tituly na povodňové škody. Obec Kamenice požádala o dota-
ce na opravy několika objektů, zejména propustků, mostků a poško-
zených povrchů ulic. V současné době je očekáváno přijetí alespoň
některých žádostí, takže bude možno začít s opravami dalších objek-
tů. Šárka Valášková, referent pro životní prostředÍ

■ panu Vránkovi z Olešovic za odstranění požárem poškozených jalovců v parčíku u křižovatky
Ringhofferova – Pražská.
(obec investuje do další úpravy plochy zatravněním a novou výsadbou a do důstojnější instala-
ce pomníčku oběti květnového osvobození pana Chotětického)

■ panu Jedličkovi ze Struhařova za opravu
dřevěné lávky za Struhařovským rybní-
kem
(lávka není v majetku obce, slouží však
jejím občanům při procházkách kolem ryb-
níka)

■ nejmenovaným sponzorům, kteří se roz-
hodli přispět na výsadbu veřejné zeleně
v obci - dřevin i mobilní okrasné zeleně 
(jsme přesvědčeni, že estetické prostředí
probouzí v lidech pozitivní pohled na okol-
ní svět a lidi v něm…)

Obecní úřad Kamenice děkuje:

Můstek nad bezpečnostním přelivem Struhařovského rybníka na podzim  2013 a v zimě po opravě. 
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I. KOH 2014 
Zveme Vás na 1. ročník sportovně-společen-

ské akce „Kamenické obecní hry“.
Termín akce: sobota 21. června 2014, zahá-

jení v 8:30. 
Místo - Sportovní areál Kamenice. 
Soutěžní týmy zastupují: Olešovice, Novou Hos-

podu, Kamenici, Těptín, Všedobrovice + Štiřín
a SK Kamenice.

Disciplíny: štafeta koloběžek, turnaj v míčových hrách (volejbal,
nohejbal, minikopaná a kamenická házená). Po občerstvení budou na
řadě netradiční soutěže: přetahování lanem, hod balvanem, hlavotoč-
ky, jablkolov a kanoe-sprint. 

Vítězné družstvo si odnese putovní pohár starosty obce.
Přijďte fandit svým týmům, pobavit se, pojíst, popít a případně si

i zasportovat.
Zájemci o pomoc s organizací jsou vítáni! Volejte nebo piště: Pavel

Zítko, předseda SKK (pavel.zitkokam@gmail.com tel.: 737 280 182)

II. SPORTOVNÍ AKADEMIE 
(aneb Kde sportovat ve školním roce 2014/15)
Začátek v 9:30 hodin
Ve stejný den, 21. 6. 2014, a na stejném místě jako KOH (na fot-

balovém hřišti dole v Kamenici) ale o hodinu později bude zahájena
také sportovní akademie pro rodiče a děti, které hledají možnosti,
kde v Kamenici sportovat v příštím školním roce. Sportovní oddíly,
kluby a spolky postupně předvedou, co se za rok naučily, a ukážou,
co by příští školní rok mohlo bavit i vaše děti. Každá sportovní sku-
pina bude mít na hřišti svůj stánek, kde se rodiče i děti mohou dozvě-
dět vše o sportovním oddíle, který vás zaujme. Kromě získání prak-
tických informací o intenzitě a stylu tréninku, místě, čase, penězích,
trenérech apod. se můžete setkat se zástupci trenérů a budoucími
spoluhráči. Přímo na místě si můžete předběžně rezervovat místo pro
své dítě pro vybraný sport na příští školní rok a něco z vybraného
sportu si i vyzkoušet.

Těšíme se na vás. starosta@obeckamenice.cz

Vzhledem ke zmíněné možnosti bezplatného
odvozu velkoobjemového odpadu už snad není
potřeba kusy nábytku potají "odkládat" v lese,
jako například tuto kuchyň a gauč. (Obojí bylo
minulý měsíc objeveno, naloženo a na náklady
občanů, kterým stav jejich okolí není lhostejný,
odvezeno z lesa u Všedobrovic.)

Volby do Evropského parlamentu
23. – 24. 5. 2014

Jak hlasovali občané obce Kamenice? 
Voliči v seznamu: 3 146
Vydané obálky: 774
Volební účast:  24,60 %
Odevzdané obálky: 774
Platné hlasy: 768

Číslo Strana - název Platné hlasy celkem %

1 SNK Evropští demokraté 5 0,65
4 NE Bruselu-Národní demokracie 7 0,91
5 Křesťanská demokrat. Unie - Čs. str. lid. 27 3,51
6 Strana zdravého rozumu - NECHCEME EURO 8 1,04
7 Koalice TOP 09 a STAN 237 30,85
8 Liberálně ekologická strana 2 0,26
9 LEV 21 - Národní socialisté 1 0,13
10 Komunistická strana Čech a Moravy 40 5,20
12 REPUBL. STR. ČECH, MORAVY A SLEZSKA 1 0,13
14 Česká strana sociálně demokratická 66 8,59
16 ANO 2011 136 17,70
19 Česká strana regionů 1 0,13
20 Občanská demokratická strana 62 8,07
21 VIZE 2014 1 0,13
22 Úsvit přímé demokracie T. Okamury 9 1,17
23 Strana zelených 42 5,46
24 Strana svobodných občanů 64 8,33
26 Komunistická str. Československá 2 0,26
27 Volte Pravý Blok www.cibulka.net 3 0,39
29 Koalice DSSS a SPE 2 0,26
31 Republika 1 0,13
32 Česká pirátská strana 43 5,59
35 Aktiv nezávislých občanů 2 0,26
36 Česká strana národně sociální 1 0,13
37 Občanská konzervativní strana 2 0,26
38 Věci veřejné 2 0,26
39 OBČANÉ 2011 1 0,13

Strany, které nejsou v seznamu uveřejněné, nedostaly ani jeden hlas. 
Jana Havlíčková, OÚ Kamenice

SBĚR VELKOOBJEMOVÉHO ODPADU 
je stále žádanější.

Jsme rádi a děkujeme, že využíváte dny svozu vel-
koobjemového odpadu.

Letos v květnu proběhlo již třetí opakování této
akce a opět se sebralo ještě více odpadu, který jindy
končil mnohdy tam, kde neměl.  Při první akci sebra-
ný velkoobjemový odpad zaplnil 7 kontejnerů
o objemu 10m3, podruhé  8 a nyní už 15 kontejne-
rů(!). Zájem o tuto službu nás těší, a proto zvažujme
rozšířit tuto akci o další termíny (nyní je jen jeden
svoz na jaře a jeden na podzim).

Stejně tak nás těší, že projevujete zájem o sběr
nebezpečného odpadu jehož sebraný objem rovněž

znatelně roste, a tudíž předpokládáme, že díky mož-
nosti bezplatného svozu tento odpad nekončí  ani
v přírodě ani ve směsném komunálním odpadu,

kam nepatří. Pavel Čermák, starosta

21. červen 2014 bude v Kamenici ve znamení sportu
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110 LET HASIČSKÉHO SBORU V TĚPTÍNĚ
Sbor dobrovolných hasičů v Těptíně datuje

svou činnost od roku 1904. Za uplynulých 110
let byl příkladem a nadějí obyvatel Těptína.
Začátky rozhodně nebyly jednoduché, ale i přes
všechna úskalí sbor funguje dodnes. 

Od roku 1930 si sbor začal vychovávat nové
členy z řad mládeže. Největší ranou byla pro sbor
válečná léta, kdy přišel o těžko nabytý majetek,
ale také ztratil členy, kteří padli při osvobození
naší vlasti. Po skončení války se podařilo sbor
rozšířit o dalších 25 činných členů a 20 přispíva-
jících členů. V padesátých letech došlo ke slou-
čení našeho sboru s hasičským sborem Ládví.
Toto sloučení však nebylo dobrým krokem.
Avšak i v tomto období byli někteří členové sbo-
ru oceněni vyznamenáním „Za příkladnou práci“
či „Vzorný požárník“ a v následujících letech
slavíme i úspěchy našich dětí. V roce 1966 bylo
rozhodnuto o výstavbě nové hasičské zbrojnice,
která byla dostavěna v roce 1972. Začal se rozši-
řovat i náš vozový park. Rok 1984 je vrcholem
práce s mládeží, která získává ve hře „Plamen“
Putovní pohár a Prapor vítěze okresního výboru
požární ochrany. 

Od poloviny roku 1989 máme ve výzbroji spe-
ciální hydraulické nůžky a koncem roku jsme
dovybaveni hydraulickým pohonem, rozpíná-
kem, speciálními sekyrkami a páčidly. Byli jsme
jediná jednotka v republice, která měla toto
vybavení. Navíc jsme byli jako jediní dobrovol-
ní hasiči vybaveni základnovou radiostanicí
s napojením na profesionální sbor v Říčanech.
V roce 1990 nám bylo předáno „ Čestné uznání
Ceny bezpečnosti silničního provozu“ za rok
1989. Tato léta významně patří výjezdové jedno-
tce. Její členové prošli mnoha školeními, skláda-
li zkoušky, a to vše proto, aby mohli pomáhat.
Jednotka byla postupně dovybavena technikou,
která se dodnes uplatňuje při záchraně osob
z havarovaných vozidel, a v neposlední řadě
byla vybavena rychlejšími zásahovými vozy. Za
svou průkopnickou práci si vysloužila medaili
„Za záchranu života.“ Mimořádnou snahou
a aktivitou členů sboru se podařilo sehnat pení-
ze na hydraulickou soupravu k vyprošťování
osob z havarovaných vozidel, a tak jsme jako
vůbec první sbor dobrovolných hasičů z celé
tehdejší Československé republiky začali vyjíž-
dět k těžkým dopravním nehodám hasičským
favoritem s výbavou vyprošťovacího zařízení.
V roce 1996 bylo naší jednotce předáno další
ocenění – bronzová plaketa ceny Bezpečnosti silničního provozu,
čímž jsme se nositeli tohoto ocenění stali jako první hasiči v České
republice. Navíc získal dlouholetý velitel a Zasloužilý hasič Josef
Dvořák st. stříbrný odznak Kavalíra silnic. V roce 2005 bylo sboru
předáno významné ocenění Čestný prapor Sdružení hasičů Čech,
Moravy a Slezska. 

Sbor po celé desítky let pomáhal při senoseči v obci a JZD. Čle-
nové trávili svůj osobní čas buď na pracích v hasičské zbrojnici, nebo
při opravě hasičské techniky. Přestože měl sbor dluhy, přispíval
peněžně na nezaměstnané. Členové také společně opravili kapličku
v Těptíně. V kroužku mladých hasičů dodnes vzbuzují zájem dětí
nejen o hasičinu, ale především o myšlence pomoci druhým, ať už
formou záchrany života nebo morální pomocí. Hasiči z Těptína

odpracovali obrovské množství brigád pro obec, zemědělství i les-
nictví.

Díky darům z obce, sponzorským darům a státním dotacím jedno-
tka profesně roste a neustále je obnovováno a zdokonalováno tech-
nické zázemí nutné pro zásahovou činnost. Z těchto prostředků se po
dlouhých letech rovněž podařilo zrekonstruovat hasičskou zbrojnici,
která je dnes naši chloubou. V současné době máme k dispozici na
výjezdy vozy: CAS K 25 LIAZ 101, TATRA 148 CAS 32, RZA
LAND ROVER DEFENDER 110TDI s nákladním přívěsem. 

Sbor i jednotka byly a jsou podporovány obcí Kamenice a spon-
zory, kterým bychom rádi vyjádřili svůj dík. Ze společné spolupráce
vzešlo mnoho úspěchů, na které jsme hrdí. Pomoc v nouzi je náš
život. -sdh-

Chraň nás, svatý Floriáne, v pod náručí své,
dej nám sílu při požárech, když jsou chvilky zlé.

Chraň nás, svatý Floriáne, buď nám oporou,
dokud plamen neustane, před žárem buď závorou.
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Sbor dobrovolných hasičů Těptín v květnu
Na konci dubna a začátku května měli dobrovol-

ní hasiči z Těptína napilno. Poslední dubnový den,
tedy na „čarodějnice“, se v Těptíně stavěla tradiční
májka. Za přispění mnoha těptínských se vše
úspěšně zdařilo – od pokácení májky v lese, přes
její dopravu, upletení věnce a zkrášlení stuhami, až
po její postavení, které bývá nejnapínavější částí
celé akce. Všem, kteří přišli a přiložili ruku k dílu,
děkujeme.

Hned druhý den, na prvomájový svátek, jsme
byli požádáni kamenickými mažoretkami „Hra-
běnky Kamenice“ o celodenní asistenci při pořádá-
ní oblastního kola národního šampionátu mažore-
tek. Celá akce proběhla úspěšně a nebylo zapotře-
bí našeho zásahu.

Na sobotu 3. května byl naplánován 4. ročník
MCC Štiřín Kros. I na tuto akci jsme byli požádá-
ni o celodenní asistenci. Za deštivého a chladného
dne, který sice přál krosu, ale byl již méně vlídný
k závodníkům, návštěvníkům a pořadatelům, se
nicméně celá akce zdařila. Naše pomoc se naštěstí
sestávala pouze z vytahování uvízlých automobilů z rozbahněných
příjezdových cest na louky mezi Všedobrovicemi a Štiřínem, kde
se celý závod odehrával. Protože tato akce byla převážně pro děti,
mnohé z nich si přišly prohlédnout naše hasičské automobily CAS

K 25 LIAZ 101 a RZA Land Rover Defender zblízka a nechybělo
ani stříkání s proudnicí.

Úterní dopoledne 6. května krátce po desáté hodině obdržela jed-
notka sboru dobrovolných hasičů Kamenice-Těptín zprávu z operač-
ního střediska o požáru v budově obecního úřadu v Kamenici.
Během deseti minut dorazila jednotka s veškerou svojí technikou na
parkoviště před kulturním domem. Těsně za jednotkou obce dorazi-
la i posila z řad profesionálních hasičů, konkrétně ze stanice v Jílo-
vém u Prahy. Z budovy již byla evakuována většina pracovníků
obecního úřadu i ordinace lékařek včetně pacientů. Na první pohled
se z otevřených vstupních dveří valil hustý dým. Členové jednotky
ihned začali s průzkumem budovy v dýchací technice s cílem loka-
lizovat ohnisko požáru a vyhledat pohřešovanou osobu. Zároveň
bylo vytvořeno dopravní vedení vody s napojením na hydrantovou
síť. Pro odvětrání budovy od kouře byl použit přetlakový ventilátor.
Během několika minut byl požár v prvním patře budovy lokalizován
a zlikvidován a z výtahu byla vyproštěna pohřešovaná osoba v bez-
vědomí, kterou členové průzkumného týmu vynesli z budovy na
nosítkách a v prostoru před budovou poskytli postižené osobě první
předlékařské ošetření. Takto proběhlo prověřovací cvičení jednotky
sboru dobrovolných hasičů Kamenice - Těptín, které nařídil ze své
pravomoci zřizovatele starosta obce Kamenice.

Ani druhý svátek v květnu, tedy 8. května, těptínští hasiči neod-
počívali. V tento den se v Kolíně uskutečnil Den záchranářů 2014.
Členové jednotky sboru dobrovolných hasičů Kamenice-Těptín byli
starostou obce do Kolína vysláni s RZA Land Rover Defender na
ukázku stříhání osobního automobilu. Návštěvníci si mohli mimo
jiné prohlédnout i ukázku z historického hašení koňskou stříkačkou,
ukázku požárního sportu v disciplíně požární útok, dynamickou
ukázku vyproštění zraněné osoby z havarovaného automobilu za
účasti všech složek integrovaného záchranného systému. Část pro-
storu na Kmochově ostrově byla věnována i dětem, jak při hrách
a soutěžích, tak při preventivně výchovné činnosti.

V měsíci červnu bychom vás chtěli pozvat na tradiční dětský den
v Těptíně, který se bude konat 7. 6. 2014 od 13 hodin u Dlouhého
rybníka. A o týden později bychom byli rádi, kdybyste nás v Těptí-
ně navštívili znovu, na oslavách 110. výročí založení Sboru dobro-
volných hasičů v Těptíně. Slavnost se bude konat 14. 6. 2014 od 12
hodin na bývalém hřišti v Těptíně a následně také v prostorách
hasičské zbrojnice.

Více informací o proběhlých i nadcházejících akcí najdete na
našich stránkách www.hasiciteptin.cz. -sdh-
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V minulém putování podél rybníků a vodních toků jsme se zasta-
vili u soustavy rybníků v Kamenici a stručně jsme nastínili jejich
vývoj. Dnes se trochu podíváme na to, co všechno kdysi bylo pod
Hamerským rybníkem. Jak jsme si již zmínili minule, Hamerský
rybník vznikl na místě, kde se setkávaly Kamenický a Kostelecký
potok. Oba spojené v jeden tok pak pokračovaly úzkým malebným
údolím kolem ostrohu, na němž je dnes kamenický zámek,
a u druhého ostrohu (dnes je na tom místě silnice a skládka), na
jehož vrchu se kdysi nacházela tvrz Kamenička (místu se lidově
říkalo také „Na zámečku“).

Není divu, že v tomto malebném údolí se už ve středověku usa-
dili lidé a vznikla zde vesnice jako kamenické podhradí. Po vzni-
ku rybníku na začátku 15. století zde již bylo vhodnější místo

k stavbě mlýnů. Ty zde byly celkem dva. Jeden horní a kousek pod
ním za zátočinou druhý.

Historii obou mlýnů podrobně popsal můj děda a obecní kroni-
kář Celestýn Pišna ve Zpravodaji z Kamenice v 80. letech minulé-
ho století a jistě bude příležitost v některém z dalších místopisných
cyklů se blíže obeznámit s těmito památnými objekty zaniklé vsi
Kamenice. Nám dnes postačí, když si připomeneme, že hořejší
mlýn (dříve čp. 4) je zmiňován v písemných dokumentech od roku
1510, spodní mlýn již roku 1505. V obou případech se jednalo
o kupní smlouvy. A řetěz takových smluv nám dokládá, že se čas-
to měnili majitelé (mlynáři se stěhovali na lepší), a že výnosy
nebyly vysoké.

Kamenický potok odcházel přepadem za stavidly a obcházel
budovy vsi podél paty kopce, kdežto náhon byl veden samostatně
a zatrubněním podešel malou náves (s křížkem, na návsi byla roku
1867 vystavěna jednotřídní, později dvoutřídní škola) a vracel se
do kamenického potoka. Voda tedy uháněla dál až ke spodnímu
mlýnu, před nímž byla malá nádrž, zmiňovaná jako násadní rybní-
ček. Nádrž plnila hlavně funkci zadržení vody a zvednutí hladiny
na takovou míru, aby se prodloužila doba pro mletí i v době níz-
kého stavu vody v potoce.

Oba mlýny sehrály hlavně v 19. století důležitou úlohu v životě
rodiny průmyslníků Ringhofferových (pro upřesnění uveďme, že
teprve od roku 1873 byli nobilitováni do stavu svobodných pánů -
baronů). Horní mlýn zakoupili již roku 1820 a začali ho postupně

přestavovat a adaptovat pro průmyslové potřeby hamru (teprve 19.
století dalo název Hamerský rybník, do té doby zvaný jako Zámec-
ký rybník) a kotlářskou výrobu. Roku 1849 prošel hamr novou pře-
stavbou a rozšířením a bylo také jasné, že stávající výrobní prosto-
ry nedostačují. 

V roce 1851 zakoupili Ringhofferové i spodní mlýn, ale ukáza-
lo se, že pouhá adaptace nebude stačit. Oproti dřívějšímu stavu ze
starých map byl tok potoka přesunut na druhou stranu. Před celým
novým továrním komplexem se postavila nová velká nádrž. Právě
z této strany se častokrát fotografoval i kamenický zámek a nalez-
neme ho takto zachycený na řadě starých pohledů z počátku 20.
století.

I se vzrůstající průmyslovou činností bylo údolí kamenického
potoka vyhledáváno i výtvarníky a malíři. Za všechny jmenujme
cyklus z kamenických potočin od oblíbeného krajináře Karla
Liebschera, pohledy na průmyslové závody Ringhofferů pořídil
František Skopalík, či obrovská plátna od C. Riedela. Právě ti nám
ve svých dílech zachovali něco z těch starých časů, svědectví, jak
to zde vypadalo a jak se dosud přírodní krajina industrializovala.

Vraťme se ale k toku kamenického potoka. Po opuštění posled-
ního stavení vsi Kamenice se vydal směrem k Čakovicím
(„k Čakovicům,“ jak se u nás říká). Tomuto úseku se od pradávna
říká Zlatý potok či na Zlatém potoce. To nás vrací o řadu století
zpět, kdy kamenické panství náleželo na konci 16. století do vlast-
nictví chlumecké větve Lobkoviců. Ti se snažili právě zde založit
těžbu zlata. Do dnešních dnů jsou ještě školenému oku dobře patr-
né haldy, tedy zbytky vytěžené hlíny, na úbočích Vlkové. Není od
věci připomenout, že od roku 1629 byl majitelem vedlejšího šti-
řínského panství Štěpán Beník z Petrsdorfu, znalec hutnictví a hof-
mistr v Jílovém.

Na kmeni jednoho vzrostlého smrku bývala i boží muka.
O jejich existenci víme i z různých dobových plánků. 

Zlatým potokem začíná i zvláštní proměňování jmen tohoto vod-
ního toku, jelikož tento úsek mezi Kamenicí a Čakovicemi bývá na
starých mapách pojmenován jako Čakovický potok, do Sázavy se
už ale vlévá opět jako Kamenický potok. Obvykle tomu tak je
v těch případech, kdy se při tvorbě map vychází hlavně z místních
názvů, což je často právě podle místa, kudy potok protéká.

Jan Pišna

Prameny, potůčky a rybníky (5. díl)

Ze života předků

Kamenické rybníky

Hamry mědi v Kamenici u Jílového

Motiv z Kamenických potočin
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Jaká tedy krajina Kamenicka je, podíváme-li se touto optikou?
Když jsem se sem nastěhovala, byla jsem překvapená, jak blízko Pra-
hy je tak pěkný kout země. Postupně jsem však také docházela
k názoru, jak tato krajina trpí naší bezohledností a naší nevšímavos-
tí. A že je pro nás pouze jakýmsi „obrazem“, na který jsme si zvykli,
a vůbec ne naší nezbytnou součástí, za kterou bychom se měli bít
a o kterou bychom se měli pečlivě starat. 

Zajímá nás vůbec ještě, jestli se v lese správně hospodaří? Jestli se
les jen nevykrádá kácením dubových alejí? Zůstanou nám ještě něja-
ké lesní aleje?

Jestli louky jsou správně obhospodařovány a jestli je někdo nede-
vastuje ježděním aut mimo cesty?

Jestli do našich krásných rybníků někdo nevypouští kanalizaci,
a proto se v nich nedá koupat?

Jestli, když máme nepotřebné věci, je raději vyvezeme do lesa, než
abychom zaplatili několik stovek za jejich likvidaci ve sběrném dvoře?

Jestli louky nezarůstají plevelem, protože si někdo pozemky kou-
pil za účelem spekulace? 

Znepokojuje dnes ještě vůbec někoho, že máme příkopy plné
odpadků, které vyhazují lidi z projíždějících aut?

Že se nikdo nestará o cesty v krajině, i když je tolik lidí využívá? 

Že kolem silnic už jen dožívají poslední zbytky ovocných dřevin,
které byly tolik typické pro středočeskou krajinu?

Že kaplička svatého Prokopa chátrá a je to všem jedno? A kámen,
na kterém prý byly obtisknuty klouby sv. Prokopa, někdo odvezl
a ukradl nám i tuto legendu? 

Že kamenná výpusť na Mlýnském rybníku po opravě vypadá jako
betonové monstrum a krásné původní kamenné desky zmizí v zákla-
dech?

Že po obnově kamenných patníků na hrázi ve Struhařově je kaž-
dý jinak vysoko, protože by bylo moc pracné vyměřit jejich výšku?
Ale jak říkají mojí známí -  můžeme být rádi, že je nikdo neukradl.  

Že sice umíme chránit žáby a čolky, ale vůbec neumíme chránit
krajinu?

Jaké budou naše děti, když je raději necháme většinu času si hrát
na tabletech a mobilech, abychom měli klid? Budou ke krajině cit-
livější než my? 

Jaká tedy ta naše společnost je?
Doufám, že stále je ještě dost lidí, kterým vadí její neutěšený stav

a chtějí něco pro svou krajinu udělat. Ale už je nejvyšší čas. Za
posledních 20 let se toho zde zničilo tolik, kolik ani za socializmu
ne. Jana Kohlová, Všedobrovice

STAV KRAJINY JE VŽDY ODRAZEM 
STAVU SPOLEČNOSTI

chválí: 
■ skautské promítání “Promítej i Ty”. Jen škoda, že 6. 5.

nepřišlo více diváků.
■ paní Zuzanu Štichovou a její hudební skupiny za krásný

zážitek při koncertu v hale ZŠ v neděli 18. 5. 
■ filmový klubíček 20. 5. a především milé kreslené filmy

pana Nikla. 
■ umělecký zážitek z divadelního představení Římské noci.

Obdivuhodný výkon Simony Stašové v roli italské tempe-
ramentní herečky Anny Magnani zaujal na 300 návštěvníků
Kulturního domu v Kamenici. Spolu s jevištním partnerem
Oldřichem Víznerem coby americkým dramatikem Tennes-
see Williamsem byli odměněni zaslouženým potleskem.

kritizuje: 
■ používání chemických přípravků k hubení plevele a trávy

v obci, např. na Sídlišti II.

Veřejné oko 
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Známe dobře místo, kde žijeme?
aneb 

Více vlastivědných vycházek!
Na nádvoří zámku ve Štiříně bylo poslední dubnové nedělní ráno

rušno. Sešlo se tam totiž 36 účastníků vlastivědné vycházky, kterou
pořádal Osadní výbor Všedobrovic a Štiřína. Přišli opět i přespolní
hosté, několik účastníků se vezlo v kočárcích a nechyběla ani foxte-
riérka Emička. Tentokrát jsme tedy opustili zázemí v hasičárně
a vydali se do terénu, abychom se z úst osoby nanejvýš povolané –
literárního historika, místního kronikáře a rodáka Mgr. Jana Pišny –
dozvěděli, jak bohatá a zajímavá je historie našeho bezprostředního
okolí.

Průběh vycházky zde nehodláme popisovat, jelikož milou atmo-
sféru je těžké čtenářům Zpravodaje zprostředkovat. Snad jen, že ze
Štiřína jsme kolem zámeckého parku a pak lesem došli na Struhařov.
Místy museli rodiče s kočárky překonávat nástrahy terénu. Trasa
vycházky nebyla dlouhá, byla však nasycená informacemi. 

Vyvrcholením byla zastávka u kapličky sv. Prokopa na Struhařově,
o níž psal pan Pišna v některém z minulých Zpravodajů. Je tak
zamaskovaná větvemi stromů a uvězněná za plotem z drátěného ple-
tiva, že si jí málokdo všimne, když kolem ní půjde po cestě. Pro pana

Pišnu je její osud citli-
vým tématem, proto
jsme se u ní zastavili
déle. Najednou se
k nám začali přidávat
lidé z okolních domů.
Přišli s fotografiemi
toho, jak místo vypa-
dalo ještě v době, kdy
u kapličky byl veliký
kámen, viklan, který
se váže k místní legen-
dě o sv. Prokopovi.
Výklad byl tedy rázem
obohacen o obrazový
materiál. Na fotkách je
zdokumentováno, jak
byl opravdu impozant-
ní kámen neobvyklého
tvaru novým majite-
lem pozemku vyjmut
ze země, naložen na

nákladní automobil a odvezen pryč. Místní jen smutně konstatovali,
že se to nemělo stát a nestalo by se, kdyby celý pozemek nepřešel do
rukou soukromého vlastníka. 

Na území Kamenice máme několikero božích muk, křížů, barok-
ních soch svatých, ale kapličku jen jedinou – právě tuto barokní
kapličku sv. Prokopa. V důsledku lhostejnosti či nevědomosti již
neleží na volně přístupném pozemku. Naposledy byla opravena
v roce 1987, od té doby je ponechána svému osudu. Dnes už jen
pamětníci vědí, že v ní kdysi bylo vyobrazení světce, lidé k ní nosili
květiny. 

Díky vycházce se možná i lidé, kteří bydlí v Kamenici dlouho,
dozvěděli nové informace. Budeme se teď dívat na věci kolem sebe
možná trochu jinak. Domníváme se, že bychom měli pečovat o kul-
turní odkaz předků v naší obci. Tak jako obnovujeme kříže, chceme
pečovat o Ringhofferovu hrobku, měli bychom se zamyslet i nad
osudem této maličké kapličky. Necháme ji před našima očima spad-
nout? Třeba je náprava stávajícího stavu možná... Možná stačí jen
chtít, kdo ví? Osadní výbor Všedobrovic a Štiřína

Hasičárna
ve Všedobrovicích

přilákala další návštěvníky
Série úspěšných akcí ve všedobrovické hasičárně pokračovala

v pátek 16. května přednáškou kamenického kronikáře Jana Pišny,
tentokrát o historii hasičského sboru. Přišli i pamětníci SDH Šti-
řín, kteří pamatují časy, kdy se ještě na věži u hasičárny věšely
hadice, aby vyschly. Nechyběla ani nejstarší členka SDH Štiřín,
paní Adámková. 

Pan Pišna zasadil vznik štiřínského sboru dobrovolných hasičů
(1930) do širšího dobového kontextu. Z přednášky se částečně sta-
la živá debata, pan Pišna byl jako zkušený přednášející i jako zna-
lec místní historie ve svém živlu.  Jeho nadšení pro věc se přene-
slo na všechny posluchače a brzy bylo jasné, že bude těžké držet
se stroze tématu. Ukazuje se, že hlad po znalosti místní historie je
veliký a neukojený.

Z toho důvodu jsme začali plánovat další vlastivědnou vycház-
ku, která by se měla konat na podzim. Ohlas té dubnové, kterou
jsme organizovali, je totiž veliký.

Děkujeme tímto vynikajícímu Janu Pišnovi, díky všem za pří-
jemný večer, který svou přítomností pomohli vytvořit.

Na další setkání v hasičárně, snad už i s tekoucí vodou, se těší
Osadní výbor Všedobrovic a Štiřína
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Kulturní centrum Kamenice ve spolupráci 
s Taneční školou Blanky Vášové

pro Vás připravilo

Taneční kurzy pro dospělé
začátek podzimního kurzu 

v pátek dne 10. 10. 2014 ve 20.10 hod.
v Kulturním domě Kamenice

kurzy jsou určeny pro začátečníky 
a falešné začátečníky

kurzy budou probíhat vždy jednou za 14 dní
v pátek od 20.10 hod

cena za pár činí 3 400 Kč za 12 lekcí 
přihlášení je možné osobně v KC 

nebo e-mailem na
kckamenice@obeckamenice.cz

nejpozději do 10.9.2014
Další informace obdržíte na tel.: 323 672 643

Mezinárodní den rodiny

Krásné počasí vylákalo na start devátého ročníku pochodu více
než tři sta milovníků zdejšího kraje. Pro mnohé se pochod stal již
pravidelným jarním rituálem, jiní vyrazili poprvé. Tentokrát mohli
účastníci pochodu nově trasu projet i na koloběžkách a zdolat tak
více než dvacetikilometrovou malebnou krajinu zpestřenou deseti
zastávkami, kde si mohli odpočinout, zasoutěžit nebo získat zajíma-
vé informace o zdejším kraji.  Polovina startujících, kteří došli do
cíle, byli za svůj výkon odměněni nejen drobnými dárky, ale
i hudebním koncertem na závěr akce. 

Za kamenický úsek patří poděkování panu Přemyslovi Peterekovi,
Janu Pišnovi a skautskému oddílu Junák, kteří svými příspěvky
obohatili program na naučné stezce. 

Eva Kršňáková, koordinátorka akce

PODĚKOVÁNÍ
Je naší milou povinností poděkovat tímto všem, kteří se podíleli na

programu a organizaci naší akce k výročí Mezinárodního dne rodiny,
která se uskutečnila dne 17. 5. 2014 v Kamenici. I přes nepřízeň
počasí se nám společnými silami, odhodláním a zapálením pro věc
podařilo vytvořit příjemnou, milou a podnětnou atmosféru, již oce-
nili všichni účastníci a zejména pak děti. A to nás těší především,
neboť pro ně byla tato akce určena. Dovoluji si tedy poděkovat ještě
jednou za krásné vystoupení mažoretek se šlechtickým názvem Hra-
běnky, pod vedením paní Novotné, dále za profesionální vystoupení
dětí ze Základní umělecké školy Jesenice a zvláště pak zástupkyni
ředitele paní Blaženě Lvové za její vstřícný přístup a zorganizování
vystoupení celého orchestru ZUŠ Jesenice. Perfektní výkon před-
vedli také malí sportovci z juda clubu Kyklop pod vedením paní tre-
nérky Aleny Mairichové a děti navštěvující hudebně dramatický
kroužek na ZŠ Kamenice, které odborně vedou paní Adéla Štěpán-
ková a Michaela Jirglová. O tom, že i street dance je nejen moder-
ním, ale i náročným tanečním stylem, nás přesvědčilo taneční studio
Hazard. Paní Zuzana Štichová pak s flétnovým souborem FLAUTI
PICCOLLI a zpěváky ze školního sboru GLORIA, tak jako již
pokaždé předvedla nadstandardní výkon.

Že máme mezi námi nejen šikovné děti, ale i maminky, nám uká-
zalo taneční studio Naima v čele s lektorkou paní Monikou Karba-
novou. Nakonec nezbývá než poděkovat i dětem a zástupci ředitelky

Základní umělecké školy ve Velkých Popovicích, panu Pavlu Špun-
dovi, za hodnotné a pestré ukázky různých žánrů z oborů, které se na
tamní ZUŠ vyučují. Velký dík patří i našim partnerům, zejména pak
České spořitelně, Ladově kraji a Obnovenému ochotnickému spolku
Tyl na Nové Hospodě.

Bude nám velkou ctí, pokud s námi budete chtít spolupracovat i na
našich dalších akcích.

Za tým Kulturního centra Kamenice Markéta Kopecká

Devátý ročník pochodu 
Krajinou barona Ringhoffera 

se vydařil

Předváděcí prosklený úl na zastavení č. 6
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Letní kino Kamenice 2014
Vážení filmoví nadšenci, máme pro Vás dobrou zprávu:

Letní kino v Kamenici bude letos opět v provozu!
Těšit se můžete na filmové novinky, ale i filmy pro děti.

Pokud je Vám 1 - 99 let, navštivte nás.
Nebude chybět i spousta dobrého jídla a pití.

Promítáme celé letní prázdniny.

27. června začínáme ve 22:00 filmem Příběh Kmotra – 
o českém podsvětí a kauze Mrázek.

V srpnu promítáme již od 21:00 hodin.
Občerstvení bude otevřeno vždy od 18:00.

Aktuální informace a program najdete na nástěnkách
města, ale též na adrese: www.lkk.cz a facebooku

Letní Kino Kamenice
Těšíme se na Vás!

Za tým LKK Radek Hornof a Václav Žáček,
tel.723 742 644 a 733 573 183, www.lkk.cz

Pomozte nám postavit klubovnu
V únoru 2014 Zastupitelstvo obce Kamenice odsouhlasilo

dlouhodobý pronájem pozemku pro naši novou skautskou
klubovnu. Nyní již čekáme na poslední bod projektové pří-
pravy – udělení stavebního povolení. Pro realizaci nejnutnější
první a druhé etapy potřebujeme shromáždit cca 1,3 mil. Kč,
celková cena nové klubovny je odhadována na 1,5 mil. Kč.
Z vlastních zdrojů dokážeme na stavbu dát (včetně půjčky)
přibližně 200-300 tis. Kč. Zbylé peníze musíme získat formou
darů, případně dotací.

Číslo konta, kam můžete posílat své příspěvky:
transparentní účet Skautská klubovna 
2400569975/2010 
Další informace získáte na webu http://stredisko-
kamenice.skauting.cz/web/projekt-klubovna/
Děkujeme za jakoukoliv pomoc. skauti Kamenice

balkon Kulturního domu
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TŘI NOVELY O TAJEMSTVÍCH
LIDSKÉ DUŠE
Magda VÁŇOVÁ, autorka řady úspěš-

ných románů, je vypravěčka, která umí
čtenáře spolehlivě připoutat k příběhům
svých hrdinů. BABÍ LÉTO je v její nové
knize zvláštní čas, kdy se život hlavních
postav, které se ocitly v neobvyklé situa-
ci, překvapivě změní a jim nezbývá než
hledat svoji původní rovnováhu. V titulní
novele Babí léto prchavá hra na lásku
s krásnou, ale povrchní Laurou připravi-
la stárnoucího klavíristu Weniga málem
o život. V novele Lví dvůr se dvě rozča-
rované mladé ženy, Marta a Gabriela, navzájem přitahují svými pro-
tiklady. I když každá vyniká v něčem jiném, dokonale se doplňují,
a právě to je natolik sblíží, že se bez výhrad dělí nejen o plody své
práce, ale i o jednoho muže. V třetí novele Doris Téglová po žádné
přítelkyni doopravdy netouží, tak hluboce je zakotvená jen ve své
rodině. V roli neomylné manželky a matky ji na chalupě odřízne
povodeň od okolního světa a o samotě ji začnou trápit obavy, že svý-
mi nejbližšími bezohledně manipulovala. Rozhodne se, že se změní,
ale jakmile překročí práh rodinné vily, kde je neomezeným vládcem,
její život vklouzne opět do starých kolejí. V proměnách Babího léta
lidé otevírají svá nejhlubší tajemství, kterým dramatičnost i nádech
humoru vtiskly neotřelý půvab.

VELKÝ PŘÍBĚH PRO MALÉ ČTENÁŘE 
Knížku ZATOULANÉ ŠTĚŇÁTKO napsala Sue Mongredienová.

Je to příběh se šťastným koncem, který
se skutečně stal! Emily je pyšnou maji-
telkou roztomilého štěňátka Dareby.
Jednou se s ním tatínek vydá na pro-
cházku do lesa, ale vrátí se bez něj. Celá
rodina doufá, že se pejsek každou chví-
li objeví u dveří - ale marně. Začne vel-
ké pátrání a události naberou rychlý
spád. Dareba totiž spadl do jámy…
Krásný příběh o lidech s dobrým srd-
cem, kteří pomáhají zachraňovat zvířát-
ka.

Bohumila Roubíčková
knihovnice z Kamenice

PŮJČOVNÍ DOBA:
Pondělí 8 – 12 13 – 16 hod.
Úterý 12 – 16 hod.
Čtvrtek 8 – 12 13 – 18 hod 

Tel.: 323 671 048,
e-mail: knihovna.kamenice@tiscali.cz

Novinky z knihovny

KD Kamenice
úterý 10. června 2014 od
17.00 hodin 
žáků flétnových kurzů v Kamenici

Dobrovolné vstupné 
*bude věnováno na vybavení
učebny HV ve škole*

Připravujeme
4. ročník výstavy

Amatérská 
fotografie
tentokrát pod záštitou

profesionální fotografky 
Zuzany Mináčové.

Předpokládaný termín 
výstavy

září 2014
Zájemci o vystavení 

svých fotografií přihlašte se 
v KC Kamenice 

či na e-mail 
kckamenice@obec kamenice.cz

KoSaK
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seznamte se

Pan Michal Grafnetter je jedním ze tří synů Vladimíra Grafnettera,
který před zhruba 70 lety učil ve škole v Kamenici matematiku
a tělesnou výchovu. Shodou okolností byl pan učitel Grafnetter také
třídním učitelem tatínka mého manžela a jak můj tchán říká, byl jed-
ním z nejlepších učitelů, kterého kdy měl: obětavý a skvělý pedagog
a sportovec. Celá jeho rodina strávila nemálo chvil v Kamenici
a jejím okolí a pro jeho syna Michala je Kamenice místem, které si
ve vzpomínkách spojuje se svým dětstvím. A je to vzpomínání ves-
měs krásné. Takže když se manželům Grafnetterovým naskytla mož-
nost přestěhovat se z Prahy do Kamenice, nebylo nad čím přemýšlet. 

Jaké máte vzpomínky na Kamenici? 
Michal: V Kamenici neučil jen můj tatínek, ale i moje teta Maryš-

ka. A kdykoliv jsme si v pozdějších letech doma povídali nad starý-
mi fotografiemi, mluvilo se i o Kamenici. Můj táta i moje teta na
Kamenici strašně rádi a s láskou vzpomínali. A jedna z mých nejvz-
dálenějších dětských vzpomínek se pojí se školou na zámku v Kame-
nici. V prvním patře zámku měla moje teta k dispozici dokonce tako-
vou malou místnůstku, kde mohla přespávat, takže jsme o prázdni-
nách jezdili za ní a spali jsme na zámku. Byl jsem opravdu hodně
malý, asi tříletý, takže si z té doby moc nepamatuji. Co mi však utk-
vělo v paměti, byla vůně lip a obrovské plochy lupiny, které se táhly
od zámku až k hrobce. Pak si také pamatuji schody v zámecké zdi,
které vedly k továrně Kovohutě, dnešnímu Strojmetalu. Tam se mísi-
ly dvě vůně: taková ta kovová vůně z továrny a vůně z kuchyně - už
si ale nevybavuju, jestli ze školní nebo té v Kovohutích. Nevím proč,
ale tyhle vůně a lupinu si už asi navždycky budu spojovat s Kameni-
cí. A pak jsem tady, v zájezdním kině, viděl svůj první film. Pokud
se nepletu, bylo to v hostinci na Nové Hospodě, kde přistavili do sálu
stůl, na ten se postavila promítačka a promítaly se filmy. 

Tatínek mého manžela také často vzpomíná, jak se z kame-
nické továrny vypravil podnikový autobus, pan učitel Grafnetter
odjel se žáky do divadla do Prahy, pak se vrátili zpátky do Kame-
nice, všichni žáci byli rozvezeni do svých domovů a pan učitel
odešel pěšky na pražský Spořilov, protože večer už mu nic neje-
lo. A ráno byl zase ve škole. A prý se to rozhodně nestalo jen
jednou. 

Michal: Ano, to si pamatuju. Tatínek nastupoval v Praze na auto-
bus do Kamenice na zastávce u krčské nemocnice. A když mu ujel,
vzal svůj kufr, ve kterém si nosil sešity a pomůcky, proběhl lesem
a pokračoval těch 20 kilometrů až do Kamenice. A obráceně, když se
musel ve škole zdržet, šel přes pole domů do Prahy. 

Žáci Vašeho tatínka na něho tedy vzpomínají na jako na skvě-
lého učitele a člověka. Jaký byl pan Grafnetter tatínek?

Michal: Když mi bylo asi 15 nebo 16, půjčil jsem si od tatínka taj-
ně moped. A jak jsem se tak projížděl po Spořilově, kde jsme bydle-
li, napadlo mě, že zajedu do Kamenice. Tou dobou tady už tatínek
neučil, nicméně já jsem se prostě rozhodl a jel jsem. Do Kamenice
jsem opravdu dojel, projel jsem se okolo zámku, a když jsem se vra-
cel zpátky, zabloudil jsem někde v Kostelci u Křížků, a když jsem
znovu projížděl kolem hospody, vyběhl z ní policajt, sedl na svoji
motorku, dojel mě a moped mi zabavil. Takže jsem pak musel
s kamarádem do Popovic na policejní služebnu pro moped. Dva dny
se mi dařilo celou záležitost utajit. Nás otec netrestal bitím, ale měl
dlouhá kázání. Připadal jsem si jak na stupínku a otec to rozebíral ze
všech stran. Tohle jeho pedagogické působení na nás byla daleko vět-
ší muka, než když nás všechny tři synky maminka seřezala vařečkou. 

Manželé Grafnetterovi jsou oby-
vateli Kamenice teprve sedm
měsíců. Paní Marie ale věří, že
náhody neexistují a skutečnost, že
je osud zavál bydlet právě do
Kamenice, to jen potvrzuje. Zdá
se, že sem vlastně odjakživa patří.
Posuďte sami.

Marie a Michal Grafnetterovi:  

Kladení věnců: Marie a Michal Grafnetterovi u jedné ze dvou
lip, které sponzorovali a loni v listopadu si zasadili v rámci
akce „sázení v Těptíně“ (prodloužení Kaštanové ulice).
„Máme rádi recesi, proto jsme se rozhodli u „našich“ lip
uspořádat s našimi přáteli slavnostní kladení věnců - proto ty
věnečky na talíři,“ vysvětluje paní Marie. 
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Jak to tedy bylo s Vaším návratem do Kamenice?
Michal: Na Kamenici mám celkem tři vzpomínky: První se vzta-

huje k dětství - vůně lip, vůně, které vycházely z továrny, a lupina,
druhá vzpomínka je výlet na mopedu. Ta třetí vzpomínka souvisí
s mojí tetou, která v Kamenici také učila. Odjakživa špatně chodila
a my jsme ji občas vozili na výlet. A její poslední výlet byl právě do
Kamenice, kam si přála jet se podívat. Tak jsme ji naložili, dovezli do
Kamenice k zámku, ona se dívala z okýnka auta a byla nesmírně šťast-
ná. 

A tyhle vzpomínky rozhodly o tom, že se přestěhujete do Kame-
nice?

Michal: Ne tak docela, ale já mám rád, když mají příběhy pointu.
Takže až do loňského roku jsme bydleli v pronájmu v Praze a roz-
hodli jsme se pořídit si vlastní bydlení. Hledali jsme, ale žádná nabíd-
ka nám nevyhovovala. Pak nám paní z realitní kanceláře nabídla jedi-
ný byt mimo Prahu, a zrovna tady v Kamenici. No řekněte, jestli toh-

le nebylo znamení. A já jsem samozřejmě řekl: Ano, okamžitě tam
jedeme. A tak jsme tady, kruh se uzavírá. 

Marie: Ano, protože nic se neděje náhodou. Takže v tomto duchu
se uskutečnilo i naše přestěhování do Kamenice. 

Jak se Vám v Kamenici žije?
Marie: Zvykli jsme si tady neuvěřitelně rychle. Navíc je tu klid

a krásná příroda.
Michal: Já jsem sem vlastně přijel jako domů. A jestli se na mě

odněkud seshora dívá můj táta, určitě říká, to je jasné, vždyť tak to
má být. Kdykoliv se vracím z práce domů a projíždím touhle kra-
jinou, mám sváteční pocit. Nevím, proč, ale je to tak. Nenarodil
jsem se tady, ale něco z toho dětství ve mně zůstalo a teď jsem to
našel.

A jak vnímáte zdejší obyvatele? 
Michal: Jsme tady relativně krátkou dobu, takže zatím známe jen

málo lidí, ale já jsem tu každopádně šťastný. Už jsme se účastnili
některých akcí v Kamenici. Byli jsme například v hasičárně ve Vše-
dobrovicích na přednášce pana Větvičky. Pak jsme šli na vlastivěd-
nou vycházku s panem Pišnou a já jsem byl jak u vytržení, jaké zna-
losti o zdejším kraji pan Pišna má a poznal jsem, jak bohatou his-
torii tenhle kraj má. Byli jsme ale stejně nadšení i z dalších akcí.
Například masopust v Kamenici byl úžasný, moc jsme si ho užili.
Právě tak jsme si ale užili také koncert Lucie Bílé nebo Vladimíra
Mišíka, a nutno dodat, že kamenické publikum bylo skvělé. Líbí se
mi také, že se tady lidé navzájem zdraví, dokonce i děti, když jsou
ze školy. 

Marie: Moc se těšíme na zdejší komunitní život, v Praze vlastně
žádný nebyl. My jsme takoví akční, takže se rádi zapojíme do obec-
ního nebo kulturního dění tady v Kamenici. Je pravda, že já jsem se
vlastně už trochu zapojila, pomáhala jsem při organizování akce
Čistý Ladův kraj. Pak jsem byla oslovena, jestli bych se jako dobro-
volnice nezapojila do příprav v souvislosti s oslavami Mezinárodní-
ho dne rodiny, a já samozřejmě souhlasila. Myslím si, že lidí, kteří se
chtějí podílet na dění v Kamenici, je dost. A já se rozhodně hlásím
mezi ně. Vždyť to vlastně děláme také sami pro sebe. 

Lucie Moučková

V Kamenici se náš kruh uzavírá

Lupiny (jejíž správný botanický název je vlčí bob mnoholistý)
rostlo dřív v Kamenici obrovské množství. Dnes už se vysky-
tuje spíš jen sporadicky. Důvod neznáme.

Tato fotografie byla nejspíš pořízena ve školním roce
1950/1951.
První stojící zprava: paní učitelka Maryška Grafnetterová, 
třetí stojící zprava: pan učitel Vladimír Grafnetter. 



Olešovická myslivna, r. 1941



Hledáme zájemce o využití objektu:  

Kamenice, Ringhofferova čp. 11,
občanská vybavenost – prodejna se zázemím o výměře 235 m2.

Částečně podsklepeno, rampa, suterén pod samostatným uzavřením
s vchodem z vnější části nemovitosti.
Je možno využít jako prodejnu, kancelář, event. navrhněte další způsob
využití.
Nabízíme možnost společné investice do objektu.

V případě zájmu o koupi nabízíme možnost odprodeje celého objektu.

Kontakt:
Tel. č.: 724 724 404 - Ing. M. Havlík (po dohodě možnost prohlídky objektu)
E-mail: mhavlik@londynska.com

Tel. č.: 724 724 409 – M. Pešková
E-mail: mpeskova@londynska.com
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Firma poskytující lokalizační a střežící služby pro vozidla, domy i osoby, se sídlem v Kamenici - Ládví přijme 

Pracovníka/pracovnici
technické a zákaznické

podpory
Požadavky:
- ukončená SŠ s maturitou
- velmi dobrá znalost práce na

PC
- dobré komunikační 

schopnosti
- spolehlivost a čistý trestní

rejstřík

Programátora
Požadavky:
- znalost programování 

v prostředí JAVA a základní
práce s databázemi

- nebo znalost programování
klientských částí webových
aplikací

- možné i na částečný úvazek
např. při studiu

Product managera -
zabezpečení domů

Požadavky:
- důkladná znalost a praxe

v oboru
- minimálně SŠ s maturitou
- velmi dobrá znalost práce na

PC
- dobré komunikační 

schopnosti
- spolehlivost a čistý trestní

rejstřík

Zájemce prosíme o zaslání životopisu na e-mail: nabor@rex.eu
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Dne 1. 5. 2014 v obci Kamenice proběhl 1. ročník
Oblastního kola Národního šampionátu mažoretek
a twirlingu ČR. Od dopoledních hodin bylo slyšet živý
dechový orchestr Jitřenka z Prahy. Děvčata za doprovo-
du tohoto orchestru, soutěžila v Pochodovém defilé, kte-
ré se odehrávalo celé dopoledne v ulici Korunní. Usmě-
vavé tváře všech diváků byly pro všechna děvčata pobíd-
nutím k velice krásným výkonům. Po úžasném obědě ve
školní jídelně Základní školy Kamenice všichni odchá-
zeli na odpolední část soutěže, která se konala v Kultur-
ním domě Kamenice. Ten doslova praskal ve švech. Tolik
soutěžících mažoretek a diváků zde bylo opravdu poprvé.
Naše skupiny Hraběnek se předvedly v plném nasazení
přímo na domácí půdě. Konečně se nám povedlo ukázat
všem zájemcům v obci Kamenice, jak soutěžíme pilně již
pátým rokem. Všechny naše mažoretky měly obrovskou
trému a cítily také zodpovědnost, protože v hledišti bylo
mnoho diváků z obce, které potkávají každý den. 

Umístění našich mažoretek bylo následující: MIMI
hraběnky na 3. místě, BABY hraběnky na 2. Místě,
s udělením postupu na Zemské kolo do Strakonic, a Hra-
běnky na 3. místě (bohužel bez možnosti postupu do
dalšího Zemského kola).

V průběhu celého dne bylo možné vidět soubory
z Českých Budějovic, Kosmonos, Strakonic, Prahy,
Lomnice nad Popelkou, Roudnice nad Labem a Bene-
šova. Všech 21 skupin soutěžilo opravdu s obrovským
nasazením. V současné době pilně trénujeme dál
a budeme se těšit na další vystoupení a soutěže v obci
Kamenice. Držte nám prosím palce při reprezentování
obce Kamenice ve Strakonicích dne 31. 5. – 1. 6. 2014.
Chtěly bychom poděkovat obci Kamenice, firmě Stroj-
metal Kamenice s. r. o., firmě Van Gillern s. r. o., firmě
1. REX SERVICES a. s., všem kuchařkám ZŠ Kame-
nice, všem našim maminkám a fanouškům za pomoc
nejen finanční, ale i psychickou a organizační při pořá-
dání celého soutěžního dne. 

Vaše Mažoretky Kamenice

Historický úspěch kamenických gymnastek
Na jaře se tradičně věnujeme soutěžím jednotlivců v gymnastic-

kém čtyřboji. Z oddílového přeboru, jehož se 29. 3. zúčastnili
všichni cvičenci oddílu, postoupili ti nejlepší do přeboru Středo-
českého kraje, který se konal 12. 4. v Týnci nad Sázavou. Naše dív-
ky reprezentovaly velmi úspěšně. Josefína Kubová zvítězila v sou-
těži mladších žákyň a vybojovala si v konkurenci 38 dívek účast
v republikovém finále. Spolu s ní postoupily ještě Julie Balejová
z 5. místa a Elen Urbanová z 6. mís-
ta. Další cenné kovy vybojovaly Ali-
ce Hamplová - stříbrnou medaili
v kategorii starších žákyň, Markéta
Majerová - bronz v kategorii doroste-
nek a Barbora Majerová - bronz
v kategorii žen.

V sobotu 17. 5. se konalo republi-
kové finále soutěže sportovní gymna-
stiky ČASPV v Doubí u Třeboně. Sje-
lo se tam na 300 závodnic z celé
republiky. Největší radost nám uděla-
la Josefína Kubová, která přesvědči-

vě zvítězila v kategorii nejmladších žákyň a přispěla tak i k vítězství
středočeského družstva v této kategorii. V historii gymnastického
oddílu je to poprvé, co členka SK Kamenice získala titul přeborni-
ce republiky!

V konkurenci 70 závodnic se ve svých kategoriích neztratily ani
Elen Urbanová - 22. místo a Julie Balejová - 25. místo. Družstvo
středočeského kraje v soutěži mladších žákyň obsadilo druhé místo.

V neděli 18. 5. se konal závod dorostu
a dospělých, ve kterém nás výtečně repre-
zentovala Helena Antošová, která se umís-
tila na krásném 7. místě a s gymnastkami
ze středočeského kraje vybojovala bronz
v soutěži družstev.

Děkuji dívkám za skvělou reprezentaci
oddílu. Statečně snášely i velkou nepřízeň
počasí, která nám všem během soutěže tro-
chu komplikovala život v kempu Sportcent-
rum Doubí. Gratuluji k úspěchu a přeji
spoustu sil a trpělivosti do dalšího tréninku.

Za gymnastický oddíl SK Kamenice

První květen byl v Kamenici 
ve znamení mažoretek

6 2014
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA KAMENICE

Naděje pro čtyři packy
5. A třída na Den Země odevzdala

sponzorský dar pro útulek ve Čtyřkolech
s názvem Naděje pro čtyři packy. Vybrali
jsme mezi sebou 1000,-Kč. Po doručení
daru jsme vyrazili do přírody. Hráli jsme
spoustu her a měli jsme a máme ze sebe
velikou radost. 

5.A a Olga Sváčková, 
třídní učitelka

Zvířata v pohybu
V rámci projektového Dne Země probí-
hala i letos na škole fotografická soutěž.
Téma tentokráte znělo: Zvíře v pohybu.

Kromě dětí se dokonce zapojili i někteří
učitelé s fotografiemi svých domácích zví-
řecích miláčků. Odborná porota vybrala tři
nejlepší snímky. Jejich autory jsou Michal
Kuthan /9.A /, Tomáš Plíhal /7.B/ a Anež-
ka Rychtářová / 3.A/. Srdečně blahopřeje-

me a vítězné fotografie přikládáme.
Mediální skupina ZŠ

www.kameniceskola.cz

Jarní měsíce tedy rozhodně nebyly ve znamení jarní únavy a lenošení,
ba právě naopak! V Kulturním domě pro nás bylo připraveno hned něko-
lik pěkných pořadů a pohádek -Bob a Bobek, Velikonoční pohádka a
ZahraVelikonoce u nás byly samozřejmě ve znamení vyrábění, malování,
zdobení a tvoření. Nakonec dorazil i Velikonoční zajíček s překvapením.

Na Čarodějnický den se ve školce všichni vždy moc těšíme. Celé
dopoledne se čaruje, kouzlí, soutěží, rejdí a tancuje. Po průvodu obcí
si každý na naší školní zahradě s chutí opekl buřtíka. Velké díky patří
i rodičům, protože masky byly opět skvělé!

V naší mateřince v Kamenici se MINIŠKOLIČKA 
„U PEJSKA“

ŽELIVEC

- nabízíme krátkodobé i dlouhodobé hlídání dětí dle
Vašich potřeb

- možnost zájmových činností
- pestrý program
- individuální přístup k dětem
- nové příjemné prostředí
- provoz i o prázdninách (červenec, srpen)
- příznivé ceny
Zveme Vás na nezávaznou návštěvu.

Kontakt: Irena Hercíková, Želivec 237, 
251 68 Kamenice

Tel.: 602 238 977, E-mail: miniskolicka@centrum.cz
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Další absolventi odcházejí ...
Za pár dnů se rozloučí naši vycházející žáci se ZŠ v Kamenici a ona

s nimi. Plni snů a očekávání odejdou na různé střední školy a SOU.
Na čtyřletá gymnázia byli přijati Kateřina Dušková, Petr Dvořáček,

Michaela Havlíčková, Sandra Newaldová, Ota Škvor, Markéta Maje-
rová, Nikola Málková, Štěpán Maroušek, Martin Prokeš,     Jan Šev-
čík a Tereza Vorlová; na ekonomické lyceum Tereza Bradnová, na
technická lycea Patrik Malý, Pavel Bartoň a Vít Šantrůček, na zdra-
votnické lyceum Anna Svobodová a na waldorfské lyceum Jan Koží-
šek.

Informační technologie na SPŠ si zvolil Daniel Borner, stavebnic-
tví na SPŠ stavební Terezie Kolková, Jiří Novák a Barbora Poláková,
obchodní akademii Kateřina Frycová, Veronika Koudelková a Lukáš
Sadloň, informační služby a mediální komunikaci na SOŠ pro admi-
nistrativu EU Michal Kuthan, předškolní a mimoškolní pedagogiku
Ivana Vitásková, hotelnictví Halim        Al-Azawi, agropodnikání Jan
Růžička a Lucie Zvolská, sociální činnost Melisa Zákorová a Slávka
Labaničová, obor zdravotnický asistent Štěpánka Pelichová, kosme-
tické služby Žaneta Skružná, sportovní management Dominik Andr-
le, ekonomiku a podnikání Matouš Vondrák,

obor mechanik – elektronik Ondřej Fulín, Milan Rzounek a Milan
Černobila, obor mechanik instalatérských a elektrotechnických zaří-
zení Radim Charvát a obor opravář zabezpečovacích systémů Jan
Haloun.

Automechaniky se stanou Jiří Procházka, Tomáš Hladík, Karel
Matlas a Martin Štolc, kadeřnicí Tereza Myškovská, zlatnicí Kateřina
Skřivanová, kuchařem – číšníkem Karel Myškovský, kuchařkou –
servírkou Denisa Ciprová, elektrikářem Jiří Lesák a Filip Sklenář
a cukrářkou 

Eliška Rokycanská s Kateřinou Sekyrovou.
Kromě deváťáků zvládli vynikajícím způsobem přijímací zkoušky

v náročném přijímacím řízení      i žáci pátých tříd Vojtěch Beneš,
Ondřej Grundfest, Jakub Kalous, Kateřina Čermáková, Adéla Sluko-
vá, Kristián Vojtěch Švejda a Tomáš Kovařík, kteří budou pokračovat

ve studiu na osmiletých gymnáziích a žáci sedmých tříd Adéla Čer-
vená, Jan Bernášek a David Grundfest, kteří nastoupí na šestiletá
gymnázia.

Je potěšitelné, že mnozí z našich žáků, kteří dělali přijímací zkouš-
ky na čtyřletá, šestiletá i osmiletá gymnázia, byli v náročné konku-
renci několika set uchazečů o studium prestižních pražských gymná-
zií v popředí, a to dokonce i první, druzí, či třetí! 

Blahopřejeme všem přijatým a přejeme jim mnoho úspěchů nejen
ve studiu, ale v celém dalším životě!

Mgr. Vlasta Hartvichová, výchovná poradkyně ZŠ v Kamenici.

stále něco děje
Celodenní výlet do Prahy se nám také vydařil. Na lodi Natal nás

čekala úžasná plavba s vltavským vodníkem. V podpalubí byla pro
každého připravena bohatá svačinka, na palubě pak vodnické vyprá-
vění tajuplných a strašidelných příběhů a pověstí. Krásnou procház-
ku přes Karlův most a hřiště plné zábavy na Kampě nám nepokazilo
ani ne zrovna příjemné počasí!

Do konce školního roku ale rozhodně zahálet nebudeme. Čeká nás
ještě několik dalších zajímavých akcí, na které se moc a moc těšíme!

Helena Koubová, učitelka MŠ

HLIDÁNÍ DĚTÍ 
A ÚKLID DOMÁCNOSTI

Nabízím úklid domácnosti a hlídání dětí. 
Jsem na mateřské dovolené 

(mám 1,5 roku starou holčičku).
Časová flexibilita a přátelský přístup. 
Mobilní tel.: 724 306 518 (Petra)

Týden her pro nastávající
prvňáčky

od pondělí 25. srpna do pátku 29. srpna
2014 v Základní škole Kamenice.

Komunitní centrum při Základní škole Kamenice
připravilo pro nastávající prvňáčky pět dnů plných her,
zpívání, malování a soutěží.

Cílem této akce, která není pro děti povinná, je
pomoci jim poznat nové kamarády, školní prostředí
a také hezky prožít poslední dny prázdnin.

Děti povedou stejně jako minulý rok Tereza
Dvořáková (studentka VŠ obor pedagogika) a Jan
Koudela (student VŠ).

Každý den od 9.00 do 13.00 hod je připraven pro
děti pestrý program. Sraz je před školou. Program
obvykle probíhá v prostorách školní knihovny a podle
počasí i venku. V pátek je připraveno rozloučení, na
které jsou zváni i rodiče.

S sebou: volné oblečení na ven podle počasí, do
batohu pláštěnku, láhev s pitím, svačinu a bačkory.

Cena: 750,- Kč při počtu minimálně 10 dětí, platba
ráno před začátkem akce (všechny pomůcky a hračky
budou pro děti připraveny ve škole). Může se přihlásit
nejvíce 17 dětí.

Přihlašování: do 31. července 2014 na telefonu
739 074 052 nebo na e-mailové adrese 
krouzky-zskamenice@email.cz
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STONEHENGE, POKLAD 
A INDIÁNI V KAMENICI

Co není, stane se skutečností. Přinejmenším pro děti školního
a předškolního věku na letních příměstských táborech Devětsilu v ter-
mínech 4.- 8. srpna,11.-15. srpna a 18.-22. srpna.

Devětsil bere děti od 3 do 11 let za hranice všedních letních dnů!
Pořádá tři týdenní turnusy příměstských táborů. Tábory běží vždy od
pondělí do pátku. Jsou určeny pro skupinu maximálně 15 dětí v dopro-
vodu zkušeného lektorského tandemu. V malém společenství vzniká
prostor pro individualitu a spolupráci. Zázemím tábora je prostředí les-
ní mateřinky – louka s teepeem a zateplenou maringotkou v blízkosti
lesa a potoka. Děti mají zajištěnu stravu a v ceně je zahrnuto i úrazové
a škodové pojištění.

První turnus zasvětí starší děti do světa umění pod vedením absol-
venta Akademie výtvarných umění MgA. Karla Kunce. Umění a nej-
různější výtvarné techniky (včetně landartu) dají prázdninové všedno-
dennosti širokou škálu barev. Mladší děti se v dalších 2 turnusech pod
vedením absolventky antropologie Mgr. Květy Smrčkové vydají na
dobrodružnou výpravu za tajuplným pokladem a po stezkách lesní
moudrosti doputují do indiánské vesnice.

Na zážitky pod letní oblohou se těší tým lektorů Devětsilu.
Mgr. Veronika Zimmelová

(více informací na www.devetsil.eu)

Nadcházející léto v Plamínku
Měsíc květen byl pro děti ve školce dosti pestrý.

Kromě toho, že nám začal nový kurz dětské jógy
a věnovali jsme se hodně stromům, rostlinám a kvě-
tinám, vyrazili jsme na pár výletů. Navštívili jsme
oboru Vlková, kde jsme měli možnost dozvědět se
více o zvířatech, která zde žijí, a díky laskavosti
pana oborníka Tůmy prožili den v tomto krásném
prostředí. Dále jsme navštívili místního včelaře
pana Vladimíra Kříže a kromě čerstvě narozených
dělnic jsme měli možnost vidět i malé čmeláčky.
S dětmi a jejich rodiči jsme slavnostně otevírali stu-
dánky, za jejich vyčistění přišla dětem poděkovat
studánková víla. Na Mezinárodním dni rodiny jsme
pro rodiče s dětmi přichystali naučnou stezku.

V posledním měsíci našeho prvního školního roku
se zaměříme na cestování, tedy alespoň prstem po
mapě. Chystáme se na prázdninové putování po ČR
i za hranice.  V prvním týdnu se ještě budeme věno-
vat květinám a navštívíme park štiřínského zámku.
V sobotu 14. 6. bude pozemek školky zaplněný 24
hasičskými auty a těptínští hasiči tak oslaví 110
výročí jejich vzniku. Přijďte se podívat i vy, program bude bohatý.

Poslední týden ve školce zakončíme Svatojánskou slavností, na
kterou jste srdečně zváni. Přijďte ve čtvrtek 26. 6. v 16:30 hodin do
zázemí školky v Tisové ulici v Těptíně a společně se vydejme na ces-
tu za čtyřmi živly. Poté zapálíme svatojánské ohně a zakončíme tak
náš první školní rok a rozloučíme se před prázdninami.

Rádi bychom ještě touto cestou připomněli poslední volná místa,
popř. náhradní na našich příměstských táborech a týdnech s angličti-
nou, které probíhají v následujících termínech:

7. – 11. 7. Letní indiánský tábor pro děti ve věku 7 – 10 let
14. – 18. 7. Trosečníci – cesta za pokladem
21. – 25. 7. Indiánské léto
28. 7. – 1.8. Týden s angličtinou
4. – 8. 8. Týden s angličtinou

11. – 15. 8. Pohádkový svět
18. – 22. 8. Lesní cestičkou

za Plamínek Monika Matoušková,
www.plaminek.info
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Zhodnocení závodní činnosti a aktivit JUDO CLUBU

Stěžejní akcí roku 2014 byl pro nás 
3. ročník JUDO CUPU v Kamenici 26. a 27. 4. 2014.
Tento turnaj se konal po oba dva dny v Kulturním domě v Kame-

nici a zúčastnilo se ho okolo 300 závodníků z celé republiky. Turnaj
si získává mezi závodníky a jejich trenéry každý rok větší oblibu
a i tento rok byl úspěšný. Měli jsme zajištěno na každý den 9 profe-
sionálních rozhodčích a průběh zápasů a rozhodování bylo jištěno
nejmodernějším systémem. Zápasy byly snímány videokamerou
a každý rozhodčí si mohl v případě pochyb zpětně zkontrolovat svá
rozhodnutí. Rozdali jsme 72 sad medailí. Medaile předával pan sta-
rosta Kamenice Ing. Pavel Čermák. Všichni nejmladší závodníci
v kategorii přípravky a mláďat si domů odvezli z turnaje diplom se
svým umístěním. Po celou dobu konání turnaje jsme zajišťovali
občerstvení pro závodníky a jejich doprovod. Snažili jsme se o co
nejhladší průběh zápasů a vyhlašování.

Děkujeme rodičům, kteří nám nezištně pomáhali s organizací tur-
naje – paní Martině Nesvadbové, Zdeňce Zabloudilové a Michaele
Jirglové a Magdě Linhartové, panu Rudolfu Šimkovi a Filipovi
Mlejnkovi. Zvláštní díky patří firmě pana Filipa Mlejnka Cleaning
s.r.o., který nám poskytl sponzorský dar.

Z našeho JUDO CLUBU KYKLOP se zúčastnilo celkem 40 závodní-
ků. Pro některé to byly úplně první závody v životě. Náš klub působí
i v Říčanech a v Sunny Canadian ve Zdiměřicích a pro nás trenéry je
potěšující, že i z těchto nově založených poboček našeho klubu se již
zúčastnili nejvyspělejší závodníci a získali medaile, a to i ty nejcennější. 

Přípravka:
Štantejský David – 1. mís-
to
Kolařík Matěj – 2. místo
Tamaši Kryštof – 2. místo
Chumanová Lucie – 3. místo
Ichnačáková Sára – 3. místo
Chlubna Antonín – 3. místo
Urban Benjamin – 4. místo
Zabloudilová Barbora –
4. místo

Aschenbrenner Alex – 
4. místo
Štěpán Antonín – 5. místo

Mláďata:
Šticha Jáchym – 1. místo
Onderišin Oliver - 1. místo
Lahoda Šimon - 1. místo
Aschenbrenner Maxim - 
1. místo
Moučka Tomáš - 2. místo
Thirouard Antoine - 
2. místo
Šubrt Ondřej - 2. místo
Jireš Theodor - 3. místo
Chuman Marek - 3. místo
Moučka Daniel - 3. místo
Pejša Jonatan - 3. místo
Zvěřina Jakub - 3. místo
Šimek Václav - 4. místo
Plíšek Josef - 4. místo
Hanuš Matěj - 4. místo
Atassi Semi - 4. místo
Stránský Matyáš - 4. místo

Rybová Adéla - 4. místo
Šimek Rudolf - 5. místo
Navrátil Tomáš - 5. místo

Mladší žáci a žákyně:
Knihová Lucie - 3. místo
Jirglová Anna - 4. místo
Podlipný Petr - 4. místo
Blažek Filip - 5. místo
Kubala Michal - 8. místo
Adámek Roman - 8. místo

Starší žáci a žákyně:
Zvěřina Ondřej - 1. místo
Kundrát Jan - 7. místo

Junioři a juniorky:
Valínová Tereza - 1. místo
Svobodová Barbora - 
2. místo

Krajský přebor v Benešově 12. 4. 2014
Přeboru se zúčastnilo 13 našich závodníků. Již tradičně byla nejví-

ce zastoupena skupina našich mladších závodníků. Bohužel ti starší
již mají své další povinnosti a zájmy a na závody s námi tolik nejez-
dí. Přesto jsou výsledky slušné a jsou příslibem pro další závodní
kariéru našich svěřenců: 

Kategorie mláďata:
Šticha Jáchym – 1. místo
Šimek Václav – 3. místo

Šimek Rudolf – 2. místo
Onderišin Oliver – 3. mís-
to
Jirglová Natálie – 3. místo
Stránský Matyáš – 4. místo

Kategorie mladší žáci:
Jirglová Anna – 3. místo
Vitošek Jan – 3. místo
Blažek Filip – 3. místo
Adámek Roman – 5. místo

Kategorie dorost:
Štěpánová Lenka – 3. místo

Dvořáček Petr – 5. místo

Fürst Patrik – 7. místo

Výsledky 
3. ročníku JUDO CUPU

v Kamenici 26. a 27. 4. 2014

17. 5. 2014 jsme se zúčastnili dvou akcí – jednou z nich byl JUDO
CUP v Praze na Folimance, kde nás zastupovali dva závodníci
v kategorii staršího žactva a dorostu. Velkou smůlu na tomto turnaji
měl dorostenec Vojtěch Nesvadba, kterému se dařilo, ale bohužel se
ve třetím zápase zranil a musel odstoupit. Přesto skončil na pátém
místě. Ondřej Zvěřina v kategorii starších žáků skončil na 2. místě.

17. 5. jsme se též zúčastnili oslav Mezinárodního dne rodiny
v Kamenici. I přes nepříznivé počasí jsme vystupovali venku a děti
společně s některými naši dorostenci a juniory se snažili co nejlépe
ukázat divákům, co se již naučily.

V neděli 18. 5. jsme byli opět na Folimance s našimi nejmenšími.
Tohoto turnaje se zúčastnilo přes tři sta závodníků a opět se naši
zástupci vůbec neztratili. Tento turnaj byl pro naše nejmladší závod-
níky již poslední v tomto školním roce. Zde jsou výsledky:

Přípravka:
Ichnačáková Sára – 1. místo
Štanejský David - 1. místo
Kolařík Matěj - 2. místo
Zabloudilová Bára - 2. místo
Tamaši Kryštof - 2. místo

Urban Benjamin - 3. místo
Štěpán Antonín - 4. místo
Mláďata :

Šticha Jáchym - 1. místo
Pejša Jonatan - 2. místo
Thiroaud Antoine - 3. místo

Jirglová Natálie - 4. místo
Šimek Rudolf - 4. místo
Rybová Adéla - 4. místo
Atassi Semi - 4. místo
Šimek Václav - 5. místo
Atassi Semi - 4. místo

Alena Mairichová, trenérka
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Obchod „PRO RADOST“ 
podnikatelky 

Zuzany Pavlové

Sešit, pravítko, ale i nitě a knoflíky k dostání 
v Kamenici!
Každý drobný podnikatel ví, jak je těžké začít podnikat na malé

provozovně, když v blízkém okolí je mnoho obchodních řetězců, kde
zákazníci koupí vše na jednom místě. Zmíněný obchod je otevřený
teprve pátý měsíc, ale zákazníci už si sem našli cestu. Paní Zuzana
dostala nabídku na pronájem od majitelky nebytových prostor paní
Honzíkové a přemýšlela, co obyvatelům Kamenice a blízkého okolí
nabídnout a co zde chybí. Zvolila sortiment, který je v Kamenici
nedostatkový: galanterie, second hand, papírnictví a dárky. „Často
jsem slyšela: v Kamenici nekoupíme ani sešit nebo lepidlo pro děti do
školy. Pro vše musíme do Benešova nebo rovnou do Prahy,“ vysvět-
luje Zuzana Pavlová své rozhodnutí. 

Sortiment galanterie
Galanterii já osobně v Kamenici nesmírně vítám a to nejen z důvo-

du věčně prošoupaných kolen mých tří synů, díky čemuž se mi
nažehlovací záplaty staly vděčným pomocníkem při opravách kalhot.
Sortiment zahrnuje základ pro šití, pletení, háčkování, opravy oděvů.
Zákazníci zde nakoupí vlnu, háčkovací příze, jehly, nitě, zipy, stuhy
a různé jiné drobnosti. A pokud máte nějaké speciální přání, napří-
klad klubíčko 100% bavlny nebo cívku na spodní nit do šicího stro-
je, do dvou dnů je tu máte (mohu potvrdit z vlastní zkušenosti). 

Secondhandový textil 
Ten zvolila paní Pavlová proto, že tak vlastně za pár korun může

zákazníkům nabídnout kvalitní kousky oblečení. K dostání je zboží
značek Marks and Spencer, Next, Denim CO, Cherokee, TU. A že je
z druhé ruky rozhodně nikdo na první pohled nepozná. Přesvědčte se
sami. 

Zuzana Pavlová k tomu dodává: „Mám radost, když slyším od
zákaznic: ,máte tady krásné věci, přijdeme brzy znovu‘. A zákaznice
se doopravdy vrací, každý den doplňuji nové zboží a myslím, že je
z čeho vybírat. Do budoucna bych se chtěla zaměřit na sortiment veli-
kostí XXL, který je zatím nedostatkový a zájem o něj roste. Snažím
se nabízet sezónní zboží, tak abych uspokojila co nejširší okruh
zákazníků.“

Papírnictví
I zde je nabízen základní sortiment zboží: fixy, pastelky, vodovky,

štětce, tužky, gumy, propisky, sešity, bloky, obálky, papíry, pohledy
a přání, desky na sešity, nůžky, lepidla, lepicí pásky atd. „Vše je
zatím v základní nabídce, ale budu se snažit co nejvíce sortiment roz-
šířit. Školáci už vědí, že tady najdou to, co jim chybí do školy. Ráda
poradím a pomůžu s výběrem pomůcek,“ doplňuje majitelka obcho-
du.

Dárkové zboží
Každý někdy potřebuje udělat radost blízké osobě a většinou je to

u nás všech narychlo. Co koupit pro maminku, brášku, dceru, babič-
ku? Kytičku koupíme v sousedícím květinářství, ale chtělo by to ješ-
tě nějakou maličkost. V obchodě paní Pavlové se vždy dá najít něja-
ké řešení a dárek je na světě.

Jak Zuzana Pavlová říká, dárkem z jejího obchodu může potěšit
snad opravdu každý: „Pro mne největší zážitek byl, když ke mně do
obchodu přišel asi 10letý klučina, který chvíli postával u jednotlivých
regálů a pak koupil maličký župánek jako dárek pro svoji dvouletou
sestřičku! Stála jsem a nevěřila svým očím. Měla jsem obrovskou
radost za něj, a jak se později ukázalo, neméně velkou radost měla
i celá jeho rodina. Prostě prima brácha jak má být.“ 

Přijďte se podívat a udělat si radost i vy! 

Je tak trochu zastrčený až na konci obchodního centra Billa, za vchodem do
České spořitelny, ale kdo sem jednou zašel, určitě tu nebyl naposledy. U paní
Zuzany Pavlové člověk snad ani nemá pocit, že by šel nakupovat. Prostě se při-
jde jen tak podívat – a domů si většinou odnáší něco užitečného nebo pro
radost. 

OBCHOD PRO RADOST
Otevírací doba:  PO - PÁ   10.00 - 16.30 hod. 
Areál OC BILLA Kamenice 

představujeme vám kamenické podnikatele
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■ Pronajmu od července 2014 byt 1+kk na Sídlišti II v Kamenici. Mobil

ŘÁDKOVÁ INZERCE

Jan Píbil – jednatel společnosti
Tel: 777 253 993
E-mail: jan.pibil@comstar-reality.cz
www.comstar-reality.cz

Prodej stavebního pozemku
5199m2, Kamenice - Ládví, 
Cena: 5 000 000 Kč

Prodej pěkné zděné chaty,
50m2

Cena: 2 160 000 Kč

Prodej stavebního pozemku
Kamenice, 1300 m2

Cena: 1 750 000 Kč  

Pronájem zařízené restau-
race / domu pro firmu,
Týnec n Sázavou, 490 m2,
cena: info v RK

Sháníme pro své klienty:
- Rod. dům oblast Kamenice  a okolí do 6 mil. Kč 
- Rod. dům oblast Kamenice do 4 mil. Kč
- Byt Kamenice, Ládví  2+kk, 2+1
- Chatu Praha východ do 2 mil. Kč
- Pozemek  na výstavbu rod. domu Kamenice
a okolí 3 km
Pokud by jste věděli, nebo tyto nemovitosti nabí-
zeli neváhejte nás  prosím kontaktovat.

Nabízíme nemovitosti v zahraničí 
na Floridě, Řecku, Itálii  viz:
www.floridskereality.cz
www.italskereality.info
www.reckoreality.info

Prodej  krásného RD - usedlosti 5000 m2, Mokřany, 
Velké Popovice. Cena: info v RK

Prodej zděné chaty Velké
Popovice, 55 m2 SLEVA!
Cena : 1 790 000 Kč

OBEC KAMENICE 
NABÍZÍ

K PRONÁJMU
RESTAURACI –

PIZZERII 
na Ringhofferově nám. 434,

Kamenice.
Restaurace je součástí 

kulturního domu.
Nástup možný ihned.
Bližší podrobnosti na 

podatelna@obeckamenice.cz
nebo volejte na 323 673 105
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PRODEJ  areálu  –  sídla  firmy  a  ubytovny o 80 lůžkách
v obci KAMENICE – Olešovice, Praha-východ

se třemi administrativně ubytovacími objekty, garážemi, parkovacími plochami 
2.000 m2, dílnou, zastřešeným ocelovým skladovým prostorem, s pitnou vodou
z vlastních studní, včetně uzavřeného pozemku o rozměru 5.329 m2 s možnostmi:

■ provozu stavební či jiné firmy s ubytovnou;
■ provozování lehké strojírenské, elektrotechnické, textilní a další lehké výroby včetně

služeb se skladovým zázemím;
■ výstavby bytových jednotek nástavbou a úpravou stávajících objektů a novou

výstavbou;
■ pořízení bydlení pro seniory s pečovatelskou a lékařskou službou poskytovanou

ve víceúčelovém novém objektu jako lékařském centru jak pro seniory, tak pro
obyvatele Kamenice a jejího okolí;

v souladu s územním plánem a stanoviskem Stavebního úřadu obce Kamenice z 20. 12. 2013
k realizaci uvažovaných investičních záměrů na pozemku areálu.

Areál se nachází v komerční části obce Kamenice s dobrým dopravním spojením na D1, 
23 km od centra Prahy. Příjezd pro veškerou osobní i nákladní dopravu včetně TIR.

PODROBNĚJI na tel. 777 650 040 a www.olesovice.cz CENA DOHODOU
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VODA–TOPENÍ–PLYN

Tel.: 777 145 460
JARMILA VÁCLAVOVÁ

Želivec 245
tel.: 606 377 788

ZPROSTŘEDKOVÁNÍ PRODEJE
A PRONÁJMU NEMOVITOSTÍ

Odvoz fekálií 
vozem TATRA 10 m3

Objednávky 
na tel. čísle
776 795 294

Revize domovních ČOV
podle §59 

zákona o vodách.

HODINY – KLENOTY
DÁRKOVÉ ZBOŽÍ

SPECIALIZOVANÁ PRODEJNA
ZNAČKOVÝCH BATERIÍ

OZNAMUJEME VÁM, ŽE JSME
PŘEMÍSTILI NAŠÍ PROVOZOVNU

Z JESENICE NA ŽELIVEC

PROVÁDÍME VÝMĚNY BATERIÍ,
ŘEMÍNKŮ, DROBNÉ OPRAVY,

NABÍZÍME ŠIROKÝ SORTIMENT
BATERIÍ A AKUMULÁTORŮ,

PRODEJ ŠPERKŮ Z OCELI A STŘÍBRA

PRODEJNA SE NACHÁZÍ V BUDOVĚ
VEČERKY NA ŽELIVCI, HLAVNÍ 280

(přímo na „staré benešovské“ silnici)
PROVOZNÍ DOBA

ÚTERÝ – PÁTEK 15.00 – 19.00
SOBOTA 9.00 – 12.00

TEL. 603 446 507 (po 17. hodině)
hodinyjesenice@seznam.cz
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